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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Form No. 1
THIS CASE ORIGINATED AT (37 ICINNATI. OHIO NY FILE NO. 62-5690 RLE
et [} - == LD
REPORT MADE AT DATE WHEN MADE PERIOD FOR l REPORT MADE BY
WHICH MADE
N&% YORK CITY 3/22/37 3/18/37 H. C. LESLIE L
Tms  ALVIN KARPIS, with aliases; CHARACTER OF CASE
DR. JOSEPH P(MORAN, with eliases - ¥UGITIVE; | KIDNAPING; HARBORING OF
_ I. 0. #1232, et al., .. FUGITIVES; OBSTRUCTION OF
EDW&R_D GEORGE BRIMFR - Viectim . JUSTICE; NAT'L. FIREARMS ACT

SYNOPSIS OF FACTS:

At the time F. C.'lI‘U'I'EE, Cincinnati,
Ohio, was defrauded, WILLIAM ELMER

»IMEAD subjeot in instant case, was a
suspect, Identity of individuals .
who defrauded Mr. TUTTLE was detemined
and carried under the title: ARTHUR .
YHAPPENIE, with aliases, et al, FREDERICK ~
c.]TUTTLE, Vietim, N, Y. File 87-223,

-RUGC-

REFERENCE: Reports of Special Agent H. D. Harris,
Cincinnati, Ohio, dated 6/23/36 and
8/3/36; letter from Special Agent in
Charge, E. J. Connelley, Cincinnati,
Ohio, to New York Division, dated
7/24/36. .

DETAILS: The above reference reports and letter pertain to
unknown individuels who defrauded ¥. C. TUTTLE, Cincinneti, Ohio.

At the time of ihvesﬂgation, WILLIAM EIMER MEAD,
-“subject of instant case, was @ suspect. The identity of thke in-
d'iﬂduals who defrauded Mr.TUTTLE was later determined and the ease
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was carried under the title: ARTHUR HAPPENIE, with aliases, et al,
FREDERICK C. TUTTLE, Victim, National Stolen Property Act, New York
File 87-223,

Three of the subjects, namely, ARTHUR HAPPENIE, CHARLES

ERNEST{ ROBINSON and SAMUEL, , Wwere convicted and sentenced in
Charleston, S. C.; the fourth subjest, FRANK C,‘ DAVIS is a fugitive.

This case is accordingly being

REFERRED UPON COMPLETION TO DIVISION OF ORIGIN.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Form No. 1
THIS CASE ORIGINATED AT Cincinnati, Ohio FILE NO. 7=l

REPORT MADE AT DATE WHEN MADE ::E:n ué): ;2; REPORT MADE BY 370D

CLEVLLAD, OEIO 3/20/37 2/25,3/1-15/

| _ h 3,7 Eo J ) WYNN

TIMLE I8 CHARACTER OF CASE .,

=~ GEORGE TIZINEY, with aliases; DR. JOSEPH P. KIDHAPING; OBSTRUCTION OF JUS-
{ MORAN, was; FUGI'I‘IV‘r.., I1.0. #1232; et al. TICE; EARBORING OF FUSITIVES;
EDWARD GIORGE BRILER, VICTIM. NATIOLAL FIREARISS ACT.
~X
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SYNOPSIS OF FACTS:

Unsuccessful investigation conducted to corroborate

the details given by Sally Jackson and Florence Jasany;
facts which corroborate statements set out in separate
report. Charlie Becker, in signed statement, details
intimate association among members Barker-Karpis gang

and Angus brothers; also visits of various ™madams" to
Casino Club to pay off. J. J. (Tal) Sulliven, Canton,
Ohio, a likely confidential informant, indicates Groves
recently married in Toledo or Detroit, and that Tip O'Keil
best source of information on Groves; that Dave (Blackie)
Watson, Ohio State Penitentiary, former associate of
Groves. Pat Riffle, T/illiem B. Kimmel, Danny Jones and
Gladys Gould, Canton, Ohio, have no informetion on Groves.
“lalter Frank Grabowski not located Cleveland. Solon T.
Klotz, former layor Toledo, Ohio, denies "pzy-offs,"
Groves thought to be associated with rete lLiason of
Wyandotte, liichigan.
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Report of A. P. Kitchin, dated at Cleveland, Ohio,
llovember 17, 1936,

Report of E. Je Wynn, dated at Cleveland, Ohio,
February 5, 1937,

Report of Harry A. Loughran,
Michigan, February 25, 1937.

dated at Detroit,
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DEAILS: It is to be recalled that Sally ;Lckson and Florence
asany, as set out in the report of Special Agent A.

P, Kitchin, dated at Cleveland, Ohio, Ilovembder 17, 1936, alleged that
,LouisSKillmer, City liarshal, Parma lHeights, Ohio, visited the Twilight
Tavern on several occasions when Karpis and several of his associates
were present, and that particularly on one occasion, Karpis gave
Killmer e handful of cigars. - - S T -

Louis Killmer was interviewed by Special Agents J. V.
lurphy and E. J. Wynn on March 1, 1937, at which time he stated that
he had on several occasions visited the Twilight Tavern while that
place was operated by Sally Jackson and her sisters; that on a few
occasions, he drank with customers of the Tavern and recalled that
on one occasion, some customer handed him several cigars, but that he
had no recollection of any individual ever having handed him a fistful
of cigars. Although questioned in detail and shown various photographs,
City Marshal Louis Killmer was unable to identify any members of the
Barker-Kurpis gang ever having been observed by him at the Twilight
Tavern., On the whole, Ixr. Killmer impressed Agents as being a more or
less ignorant type of individual. .

Sally Jackson, as referred to in the report of Special Agent

A. P, Kitchin, stated that a piano player, whose first name she thoucht
-ms "Howard," pleyed request numbers at the Twilight Tavern for .lvin

7 .arpis end his associates, stating in this regard that this particular
individual could be located through one "walter," last name unknown to
her, an ice man. Investigation developed that the ice man is lalter

'7Kaprerer, 7519 Ridgefield, Parma, Ohio, and information received from
him established that the piano player referred to by Sally Jackson is
Lloyd} Lemmerman, who resides at 7715 Ridgefield, Parma, Ohio.

On March 3, 1937, Lloyd Lemmerman, who is presently em-
ployed as a substitute mail carrier out of the Brooklyn Station,
Cleveland, Ohio, was interviewed by Special Agents J. V. lurphy and
E, J, Wynn. He stated that in 1935, he was playing in a three piece
orchestra, composed of himself, Bernie%%oob, 6907 Thornton Drive,
Parma, and Walter{Kapferer, 7519 Ridgefield, Parma; that he recalled
that in the spring and summer of 1935, this orchestra played at the
Twilizht Tavern, operated by Sally Jackson and her sisters; that he
particularly recalled that on one occasion, the orchestra was packing
up to leave, when Sally Jackson told him that a customer was particular-
ly delighted with his piano playing and that this customer came over
to him and gave him $5.00 to play an extra hour; that when this hour
was terminated, the customer geve him an additional $5.00 to play for
another hour; that this customer particularly desired 0ld numbers,
such as the Mfissouri Teltz," which number he recalled thet the cus-
tomer especislly desired; that Sally Jackson told him thet the cus-
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tomer desired her to secure his name and address so that he could be
called at a future time if the customer agein came to the Tavern;

that this customer was associated with another man; and that he
gathered they were racket men from Akron, Ohio; that he never there-
after gaw this particular customer nor did he ever learn his trus
identity. He was shown various photographs of the Barker-Karpis

gang but was gnable to idggtify the photographs of Alvin Karpis, Harry
(Campbell, SamLoker, Fred-flunter or any of the other of Karpis' asso-
ciates, as being identical with the men who gave him the tips.

Welter Kapferer, 7519 Ridgefield, Parma, was interviewed,
and in general, corroborated the story of Lloyd Lermerman, with
reference to the occasion mentioned by the latter at the Twilight
Tavern, when he was requested to stay over and play request numbers.
Mr. Kapferer was unable to identify the photographs of Alvin Karpis,
Harry Campbell, Fred Funter or any of the other of the members of
the Barier-Karpis zanrs, nor wes he able to identify the photosraphs
of .rt Hebebrand end Tony Amersbeach,

r, Kapferer stated that he recalled the Chicken Fry which
was held at the Twilight Tavern in Mey 1935, but that, however, he
was not present at this melee; that he delivered ice to the Twilight
Tavern the next morning and noticed that the place was in a very dis-
orderly condition, with several drunks flopped on the floor in front
of the bar; that he reqgalled a man being there who somewhet resembled
the photograph of Tony{imersbach, but stated in this regard thet he
could not be sure of the identification,

Bernie Roob, 6907 Thornton Drive, Pafma, the third member
of this particular orchestra, was interviewed on March 3, 1937, by
Special Agents Murphy and Wynn, at which time he stated that he re-
called the inecident of Lloyd Lemmerman having been held over at the
Twilight Tavern by two men, whom he understood to be Akron, Ohio,
racket men, to pley request numbers; that he paid no particular atten~-
tion to the incident nor to the men who requested Lermermen to play
especially for them, and therefore was unsble to identify any photo-

graphs.

with further reference to the interview with Selly Jackson,
2s set out in the above mentioned report of Special Agent A. P.
¥Xitchin, it is to be recalled that she mentioned thet one Tony
taponi was in attendance at the Twilight Tavern on the ocecasion of
the Chicken Fry on lay 19, 1935,

Speciel igents J. V, lurphy and E. J. Wynn, on Ytarch 1,
1937, visited Tony Zaponi's Spaghetti louse at lest 87th and Lorein
4venue, Cleveland, Ohio, and noted that the place was crowded with
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_men of foreign extraction, for the most part Italian, having definite
eermarks of being racket men. It is understood that this Spaghetti
House caters to this type of trade. At the time Agents visited this
place, they were subject to close scrutiny by the customers and
hengers-on of the place. It was decided not to make any contact
with Tony Zaponi but to deley interview with him until a future
date, inasmuch as it was felt that any interview witk him would re-
sult in Tony Amersbach's knowing the corplete details of the inter-
view., It is felt thet he can be appropriately interviewed at a
future date after Tony Amersbach and Art‘gebebrand have been picked
up on warrants. -

Investigation conducted with reference to the statements
of Sally Jackson and Florence Jasany, which tends to corroborete the
facts given by them with reference to the association of Kerpis and
Campbell at the Twilight Taverm, is being reported in a separate re-
port for the benefit of the United States Attorney.

‘ \4 o i

By'ron'%arson, a member of Victor Gejdos' Orchestrs, which
played at the Twilight Tavern on the occasion of the Chicken Fry on
lay 1§, 1935, was interviewed and the facts furnished by him ere in-
cluded in the separate report, However, it is well to note here that
he stated that a former well known Cleveland burlesque gueen, by the
name of Billy ilus, who overates a joint in the form of a beer
tavern or "ho tonk" night club, between East 12th and East 22nd
Street on St. Cleir Avenue, in Cleveland, Ohio, was present on the
night of the Chicken Fry, and put on an exhibition; that she, at
that time, had her own piano player. No efforts at this time are
being made to interview Billy Bailus, because of her reputation,
it being advisable to delay the interview with her until there is
some definite indication as to the prosecution in the harboring case,
as it is not desired that an investigation, with reference to the
corroboration of Sally Jackson and Florence Jasamny, be conducted in
such & menner as to become known to Art Eebebrand and Tony Amersbach.

The following 1nvest£éétibn was conducted by Special
Agents A. Dickstein and H. B. Dill on February 25, 1937, at Toledo,
Ohio. )

Reference is made to the memorandum dated February 5,
1937, at Washington, D. C., by Special Agent E. J. Wynn, in which
a request was made that Charles Becker of Toledo, Ohio, be located
and interviewed at length, and that this interview should be held
in a room at the Federsl Building, Toledo, Ohio, in order to obtain

the best possible results,

Subsequent to an extensive investigation, Charles\ﬁucker
was located at 4209 lockwood Avenue, the hone of Ted Angus, and he
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- - was requested to accompany Agenis to the Federal Building, Room 212,
- = Office of United States Attorney, at which place Becker was inter-
viewed at length and in detail, and the following information was
- obtained. : . :

Charles Becker furnished the following signed statement,
the original of which is being retained in the Cleveland Field
Division files in this case.

"United States Attorney's Office
Federal Building - Room 212
Toledo, Ohio,

February 25, 1937.

"I, Charlie Becker, do hereby furnish the following
signed statement to Special Agents A. Dickstein and He. B.
Dill, of the Federal Bureau of Investigation, U. S,
Department of Justice, 1448 Standard Building, Cleveland,
Ohio, of my own free will, without threats or promises of
reward made to me by the Agents. I have also been advised
thet I need not furnish this stetement, however, I volunter-
ily give this statement knowing true and well that the state-
ment made herein by me, may be used acpinst me in any criminel
proceedings, or otherwise, in any court of competent juris-
diction.

"] am 52 years old, widowed, was born in New York City,
N.Y., and first came to Toledo, Ohio in 1913, I am an engi-
neer by trade, and have worked for the Pittsburgh Steamship
Company, at Cleveland, Ohio, on and off since 1913. ly first
acquaintance with Ted'fngus was in 1927, at which time I was
employed by Angus as a carpenter in a Smoke Shop and Bootleg-
ging joint which was operated and run by Ted and his brother
Bert&ﬁngus. The Smoke Shop was located at that time on Huron
Street, off of Adeams Street, Toledo, Ohio. I worked for Ted
Angus for about two years, when I left to work for the
Pittsburgh Steamship Company. The next time I returned to
Toledo, Ohio in 1930, I found Ted and Bert Angus operating
the Casino Club, located on Surmit Street, Point Place, Ohio.
I was again employed by the Angus' as carpenter, handy-man,
and bartender at the Casino Club, I have always obtained
employment with the Angus brothers, whenever the boats stopned
running during the winter months,. '

"] have been shown a group of photographs of members of
the Barker-Karpis gang, and after carefully reviewing these
photozraphs I have identified the following list of ohoto-
grephs beering the likenesses of versons I heve seen at the
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Casino Club, Point Place, Ohio, during the sumuer of 1934:

Alvin Karpis - late photograph, weering black sweater,
- white shirt and collar buttoned, and no
) tie. Scar at temple above and slightly
_ in front of left ear, bust photograph.
Tlarry Campbell - pieture showing subject wearing slip
v g - over sweater, white shirt and tie.
Arthur (Doc) %Erke: - late picture., Dressed only in under-
e ’ shirt,

RussellﬂGibson - full view photo., Dressed in double-
breasted suit, shirt and tie, wearing
0 spats. '
Josephﬁz. gggg) Moran - numbered 2382-E,
Willie™®=2rrison . = Hammond P.D. #1829,
WilliamWjeaver - wearing dark suit, white shirt and
A ' striped tie.
Vblne¥gnavis - U. S. Fenitentiary, Alcatraz #271.
0llieVlerg = - _ = wearing glasses, white shirt, collar
. open, gray coat and vest,.
Jhnn143W1lPon ; - Gray suit, collar and tie, white
. Mo shirt. :
Charles J. Fitzzerald - wearing light striped shirt, collar
open, and wearing suspenders.,
Ted Angus - Munber 9617 - wearing white shirt,
) knitted tie and dark suit.
George Timiney - wearing dark suit, white shirt and
, , figured tie.

Wynona¥Burdétte - dark dress, three triangular buttons

: appearing on each shoulder, profile

4 showing full view of ear.
Delorestaelaney - dark dress, with ruffle top, bobbed
hair, reaches the top of the collar
of the dress.
- ?
"The above photographs which I have identified, I have
also marked them with my 1n1tia%s for identification,

¢ ‘ "Alvin Karpis - I have known this man by the neame of
/ﬁ§2*4811m,' and a girl who had been with him, I now identify as

Delores Delaney. During the month of May 1934, I saw Earpis
come into the Casino Club on four different occasions, and
on two of these occasions I saw Karpis and Ted Angus sit
together at a table or drink together at the bar. To my
best recollection, Karpis had visited the Casino Club during
the deytime, and on one or two occasions, I saw Delores
Deleney with Kerpis, ‘henever Harpis came to the Club, he
remeined only fifteen or tweaty minutes, and then departed.
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I d4id not know where Karpis lived with his lady friend.

"Harry@,‘,agpbell - I have known this man by the name
of 'Buff,' and the lady with him, I now identify as Wynona
Burdette. I have alsc seen these two individuals visit the .
Casino Club at Point Place during the months of May and June
1934, and both of then would sometime visit the club about
two or three times a day. Campbell would most times be in
company with Wynona Burdette, and they visited days and
nights. Upon each of their visits, they would drink with
either Ted or Bert Angus., Campbell would visit but fifteen
or twenty minutes, however, he was at the Casino Club more
often than was Karpis., About the latter part of lMay or the
first weelk in June 1934, Campbell, who was known to me as
'Buff,' came to Ted Angus, end spoke to Ted in front of the
Casino Club, telling Ted that he, Campbell, was expecting a
moving van and asked Ted would he let his furniture be
stored in the upper floor of the building next to the Casino
Club, which place was 2180 run by Ted Angus. Ted consented
to do so, and instructed me to &assis® ithe movers in moving
Cempbell's furniture from 2331 - 131st Street, Point Flace
to the Casino Club., Then 'Buff' tolé me that he expects the
truck soon., At the time Campbell asked Ted Angus for the
space of the Casino Cludb for storing his furniture, there
wvas Ted, 'Buff,' and myself standing in front of the Club,
es it was quite warm that day. When the moving truck arrived
(the neme of which I do not know), I proceeded with the
truckers to 2831 - 131st Street, Point Place and when we had

"the truck half loaded with Campbell's furniture, a heavy down~-

pour of rain started, and the driver told us to return the
furniture to the house, as the rain was top.heavy, and the
furniture might get wet. This we did, and the following day,
the truck van again arrived, and I joined them to the 131lst
Street address. We loaded all the furniture, and the truckers
delivered all this furniture which was taken from Canmpbell's
house and all of the stuff was placed in the upper floor of
the building next door to the Casino Club. This property
was also operated by Ted and Bert Angus., Ted instructed me
to see that I show the movers where to place the furniture
upon its arrival. When I left the Casino Club to work on
the boats, I believe that the furniture was still stored at
the Casino Club, however, I heard rumors that this furniture
w2s to be moved out of town,

”
"Arthur *Doc' Barker - is an individual known to me
as 'Doc' and 'Shorty,! and this individu=l w=s seen by me
et the Casino Club during liy end June 1934, and I always
sew Berker durins the afternoons inside the club, drinking

-



at the bar or at the table with Ted and Bert 4Angus. I also
saw this individual, known to me as 'Shorty,' wearing Yacht
Caps, and Slim Gibson and Harry Campbell also were wearing
these Yacht Ceps. I was told by Willie Zarrison that all

of this gang (whom I know now to be members of the Barker-
Karpis gang) were bootleggers. For this reason I never paid
much attention to them, in view of the tremendous amount of
bootlegging that was going on in that vicinity of Point Place,
Ohio,

*Joseph P. 'Doc' Moran - is an individual known to me
as 'Doce' I have seen this individual during the month of
April and the first week of May 1934, after which time, this
men suddenly dissppeared. I have always observed this man
drinking heavily, and was very talkative. I never saw this
individual mix very much with eny of the other members of the
gang, and never saw him in compeny with any girls. He drank
by himself, and sometimes sat at a table with Ted or Bert

" Angus, and sometimes would see him sitting with other menmbers

of the geng, those of whom I have previously identified.

"Williamoyeaver = ig the individusl known t0 me as 'Bill M
and I saw this man at tke Casino Club on four different oc=
cesions during the month of lfay 1934, At the time iieaver
visited the Club he stood at the bar and drank with 'Shorty!
whom I now know as Arthur 'Doc' Barker, ieaver came to the
club during the day and remeined for about one-=half to three-
quarters of an hour, Otherwise there are no particuler inci-
dents which I can relate at this time connecting this indi-
vidual with anyone but 'Doc' Barker, and also the fact that
occasionally I saw Weaver drink at the bar with Ted or Bert

Angus,

"Ollie Berg - is the individual whom I identify as one
of the gang who had visited the Casino Club during May 1934.
I have seen him visit the Cludb at least once every day during
the period of one month, I observed that upon each of the
visits made by Berg to the Club, he kept very much by himself,

“occasionally greeting some of the members of the Karpis gang,

was quiet and drank by himself, I have not known this in-
dividual by any particular name, but identify from the photo-
graph exhibited to me, amongst the group of members of the
Barker-Karpis gange.

"wWillie Harrison - is an individual identified by me,
and known to me as 'Willie the Clowvm.' He was knowvn around
the Casino Club as a 'Hell DNaiser,' alweys clowning about,
and up to mischief all thLe tine. I have seen Willie at the
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Club during April, lay and June 1934, visiting the Club at
leest once a day for a three month period. TFrom my best
recollection, Willie was the most frequent visitor at the
Casino Club, One day Willie remarked to me thet the gang
wearing the Yacht caps were runners, in other words, boot-
leggers. Willie also impressed me as being the person who
hendled many matters for the gang, and all parties or fish-
ing trips would be arranged and instigated by iillie EHarrison.
I also observed on many occasions that Willie was carrying e
Golf Club with him, and I understand that Willie was known
to be a good golfer. About the letter part of 1934, the
date or time I could not recall, Cooley}ilunro, another handy
man at the Casino Club, told me in confidence thet Willie
Eerrison was taken for a ride. I was surprised at hearing
this news, and no further conversetion was had in connection
with Earrison's disappearance. Cooley Munroc seaid nothing
further about the matter.

»Slim Aray - is the individual known to me as 'Slim.'
I bave seen 'Slim' at the Casino Club about 5 times, at
which times I sew him together with 'Shorty' 'Buff' and
sometimes there vas Ted or Bert Angus together. A1l of
these individuals would stand at the bar and drink torether.
To my best recollection, '51im*' visited the Casino Club dur-
ing the month of Hay 1934, and saw him on & number of occe-
cions wearing a yacht cap. I believed he too was a boot=-

legger.

wCharles J. Fitzgerald = is the individual I identify
as 'Ded,' and a person who had visited the Casino Club dur-
ing the sumer of 1934, particularly the month of May 1934,
at which time 'Dad' came to the Club and spoke with 'Willie
the Clown' Willie Harrison; tBuff' Harry Campbell and tShorty!
Arthur 'Doc' Barker; 1pad! Fitzgerald visited very seldom,
and to my recollection 'Dad? visited the Casino on six aif-
ferent occasions, all of these visits being made by him during
the time the Barker-Karpis gang frequented there. He was a
man about 6' O%, age about 62 years, and always carried a
cane.

"Jolney Davis - is the jndividual I identified as visit-
ing the Casino Club on very few occasions during April or May
1934, Upon one of his vigits I saw Davis at the bar with
tBuff' 'Shorty' and Jimmy, {1son., They all drank togethers,
In view of the very few times I saw Volney Davis, I em unable
to place him with any particular activities that occurred
during lay 1934, however, he appeared to be familiar with
most members of the gang, photographs of whieh I have pre-
viously identified.
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"Jimmy /ilson - is known 10 me as *Jinmy,' and this
individusl was a very frequent visitor at the Casino Club.
He was a hendsome fellow and mixed with most members of the
gang. Wilson was seen at the Club during April and lay,
1934, and upon making his numerous visits, I observed Wilson

' drinking with 'Doc' Barker, Willie Harrison, Harry Campbell,

known to me as 'Buff,' Slim Gray, and *Doc' Moran. Jimny
Wilson appeared to be in with everyone at the Casino Club,
and impressed me as a good mixer. Wilson was well acquainted
with Ted and Bert Angus.

"Ted Angus - is known to me by his true name. I have
been employed by him as carpenter, handy man, and bartender
at the Casino Club for which he paid me $15,00 including
room and board. I began working in this capacity in Mzrch
1934 and worked continuously until October 1934, at which
time I left to work on the boats which was anchored at its
winter quarters, which was located at Lagoon Dock, Bayview
Park, Toledo, Ohio. During the months of April and YVay
1934, I have observed Ted and Bert Angus, on numerous occa-
sions drink with ilarry Campdbell, known to me as 'Buff, "’
Arthur 'Doc' Barker, knovn to me as *Shorty, ' Willie
Harrison, known t0 me as *Willie the Clown,' wWilliam jeaver,
known to me as 'Bill,* Alvin Karpis, known to me as 'Slim,’'
Slim Gray, also known to me as 'Slin,' Volney Davis, Jimmy
Wilson, Charles J. Fitzgerald, known to me as 'Dad,' and
Captain George Timiney of the Toledo Police Department. Fron
my observation, Ted and Bert Angus appeared to be friendly
with all of the individuals mentioned above and whom I have
identified from photographs as members of the Barker-Karpis
gang. At one time Ted Angus told me, or had intimated to me
that T don't know these fellows, meaning the persons whose
names I have mentioned above, who have at numerous times
visited the Casino Club in April end May 1934«

"During the time I was working for Ted and Bert Angus
from October 1933 to June 1934, numerous women whom I know
to be madams of houses of prostitutions in Toledo, Ohio, came
out to the Casino Club where I was working to see Ted Angus.
On such occesion when Ted Angus wes not in, these women left
with me a sealed envelope, on vhich was written only that
first name, and requested that I give the envelope with its
contents to Ted Angus. All these envelopes which were turned
over to me and which were to be delivered to Ted, were sealed,
however, I knew there vas money in these envelopes because I
could see the money through the envelope. There were about
15 or 20 of these madams coming to the Casino Club each week
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to leave these envelopes containing money to be turned over
to Ted Anguse. They usually ceme out to the Casino Cludb in

either a Red or Yellow Taxi. I do not know the full names

of any of these women, but I recall the first names and de-
scriptions of some of them as follows:

Mabdl - heavy set, dark hair, and dark complexion,

_about 48 to 50 years old, and ebout 5'5" tall,

Sadie -  a Jewish woman, about 45 years old, aBout
514" tall, dark hair and dark complexion.

“other H' - a Jewish woman, about 60 years old, slender,
about 5' 7" tall.
Mexine - a Jewish woman about 35 years of age, S5' 4"
: in height, and rather light complected.
Edith - about 30 or 32 years of age, slender build,

"about S5t 7" tall,

nGeorge Timiney - I {dentify as Captain George Timiney,
of the Toledo rolice Department who visited the Casino Club
about two or three times a week, and other times he would
not show up at the Club for a period of one to two weeks,
Timiney visits to the Casino Club occurred from October 1933
to June 1934, at which time I had been employed at Ted Anzus'
place steadily, &and at which times I received the envelopes
from the above named liadams. I only worked during the day
time, and it was very possible that Timiney may have visited
the Casino Club at nighte '

wTn January 1934, Willie Harrison came to the Casino
Club with two girls, end the three of them”went to sleep in
the back of the Casino Club. In the afternoon the three of
them arose and went to some hotel in downtown Toledo, and
about seven o'clock that evening, Bert and Ted Angus were
at the Casino Club, and Bert conceived the idea of playing a
joke on Willie Harrison. Bert then called George Timiney,
Detective of the Toledo Police Department, and requested
that Timiney come out to the Casino Club, Bert and Ted
then told Timiney and his partner, whose name I do not re-
member, to go to the downtown hotel where Willie Earrison
was staying end arrest him on the charge of bigamy, and tell
hin they were arresting him for playing around the married
women and bresking up homes. Ted requested me to state that
T aid not know Willie Harrison, when Timiney broucht ‘Willie

-11-



7-1

back out to the Casino Club, Timiney and his pertner then
left the Casino Club and soon thereafter returned with Willie

Earrison. Upon enitering the Casino Club, Willie Harrison

asked Ted and Bert Angus to identify him, but Ted and Bert
denied knowing him, 3illie then asked me to identify him
and tell Timiney he was all right, but I told Timiney that

I hed never seen the man before in my life., The joke was
carried on for a short time and then it was explained to
Willie Barrison that the whole matter was just a joke. That
same evening, Willie Harrison left the Casino Club and did
not return for several days.

"TLucien C.‘%lemigg - I identify this individual es
'Ludy® and have known him to be a member of the State Liquor
Control of Ohio. During lMay 1934, I have seen Ludy Flening
at the Casino Club ebout two times a week, and on several
occasions I saw Fleming drinkinz at the bar with Harry
Campbell, known to me as ‘'Buff,' 'Shorty,' known to me as
'Doc' Barker, and 'Slim' Gray, otherwise known as tSlim, "

I observed Fleming visit the Club during the daytime, and
during the months of larch, April, May, and June 1934, the
time when most of the members of the Barker-Karpis gang hed
visited there. I had observed Fleming talking to the above
nentioned menmbers of the gange.

"lig ’Cousins - used to come out to the Casino Club at
the time I was working there, on numerous occasions, in
1934, Particularly on Sunday evenings, when he would come
out to have supper. He would drink and asgociate with var-
jous members of the gang mentioned by me and identified as
menbers of the Barker-Xarpis gang, and he seemed to be well
acquainted with them.

*Ruth - who was living with Ted Angus and Madeline,
Bert{ingus' wife, and one of Madaline's sisters whose name
T do ‘not know used to associate with Wynona Burdette and
Delores Delaney, and were with them on numerous occasions
when they came to the Casino Club. They all appeared to be

very friendly tovards each other.

T have read the foregoing statement consistinz of six
typewritten pages, and have jnitialed the corrections, also
signed each page after reading it carefully. I swear that
the statements made by me were true to the best of my know-
ledge and recollection, and have signed the statement volun-

tarily.

(s) Cheriie Becker
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(vitnessed)

Abraham Dickstein
H. B. Dill

Special Agents

Tederal Bureau of Investigation
U.S. Department of Justice

1448 Standard Building
Cleveland, Ohio."

In addition to the signed statement, Becker furnished the
following information.

It will be noted in Becker's statement set out above, he
stated that there was another police officer with Captain George
Timiney at the time Captain Timiney pulled a fake arrest on willie
Herrison. Although every effort was made to refresh Becker's memory,
he stated that he would not be able to recognize this officer if he
had seen him., Becker was questioned in detail with reference to Harry
Campbell and Wynona Burdette having spent the night at Ted Angus'
cottase at Miles Beach, Ohio, after Campdell suspected seeing police
cfficers at his house at 2831 - 131st Street, Point Place, Ohio.

It will be noted on page 185 and 186 in the sumuary report
of Special Agent E. J. Wymnn at Cleveland, Ohio, October 25, 1936,
among other things, that Becker states that on one occasion he woke
up end found Jimmy Wilson in bed with him; that apperently Jimmy
-7ilson had been too intoxicated the night before, and was therefore
placed in his bed. Becker stated that he could not remember such an
{ncident; that he does recall Richard¥ogt, the "Dutchman,” being put
in his bed when the "Dutchman” was too intoxicated to go home, but he
cannot ever recall Jimmy Wilson being in his bed or even sleeping in
the Casino Club. . -

Becker stated that he recalls an occasion when Richard Vogt,
the "Dutchman” went down to Harry Campbell's house and cleaned the
house at 2831 - 131st Street, for Campbell; that when the "utchman®
returned to the Casino Club, the "Dutchman® told Becker that he had
- geen several guns in Campbell's house; that he, Becker, paid little
or no attention to the statement made by the "Dutchmen,” in view of
the fact that he knew all bootleggers kept guns around the house,
and Becker thought Cempbell was a bootleggere.

Becker stated that during the time the Barker=-Karpis gens vas
around the Casino Club in 1934, med Angus told him indirectly not to
know too much ebout these men. When questioned as to how Ted Angus

-13-



7-1

conveyed tris request tc him, he stated that Ted nade a staterent

as follows: "You don't know these men, do you?" Becker stated that
he knew that Ted Anzus was indirectly telling him not to say too
much about these men, and answered "o, I don't know them.* It will
be noted on page 186 in the summary report of Special Agent E. Je
wWynn, dated October 25, 1936, that Bert Angus instructed Becker to
know nothing about these men, referring to the members of the Barker-
Karpis gang. Becker was questioned in detail with reference to this,
however, he maintained throughout the interview that Ted had told him
not to know anything about these men, and that Bert Angus never said
anything about these men. -

It will be noted on page 223 in the summary report of Speciel
Agent E. J. Wynn, dated Qctober 25, 1936, at Cleveland, Ohio, that
OveIYWébb. alias Phyllis\Crawford, stated that on one occasion Charlie
Becker called her to come out to the Casino Club {0 meet some friend
of his; that she got a girl by the name of Billy \Taylor and they pro-
ceeded to the Casino Club on Summit Street, where they were introduced
to Jimmy (Jemes J. Wilson), George (Harry Campbell), and Willle (Williem
7. Harrison), by Charlie Becker; that thie occurred in the spring of
1934, Becker denies this incident, and states that he never did cell
any prostitutes or any one else for any of the members of the Barker-
Kerpis gang. Fe further stated that he dié not know anyone by the
name of Phyllis Crawford or Ovel Webb, It might be well to state that
Ovel ebb, alias Phyllis Crawford, is a prostitute who operates a call
house at 1809% Adems Street, Toledo, Ohio.

Becker stated that during the period from October 1933 to June
1934, he worked at the Casino Club on Summit Street, from 8:00 A. M.
to 5:00 or 6:00 P.M., each day except Tednesday, which was hls day
off; that he drew salary of $15,00 a2 week and his room and board. EHe
stated thet he resided during the time in the frame building located
next door and adjacent to the Casino Club.

FNo description of Becker is here being set out, in view of
the fact thet such description is set out in report of Speciel Agent
D, E. Hall, dated February 25, 1935, at Detroit, Michigen, on page 25.

It will be noted in the signed statement given by Becker and
set out above, that he assisted in moving the furniture from 2831 -
131st Street to the building adjecent to the Casino Club, which was
also rented by Ted Angus. Becker stated that he was living in this
building end in the same room where Cempbell's furniture was stored;
that this furniture was still in that room at the time he, Becker,
went to work on the lake boats; that he had heard rumors to the effect
thet the furniture was to be moved out of town, but he could not re-
call to what town the furniture was to be moved, nor could he recall
from whom he had heard the rumor. It might be well to note here that
Charlie Becker was very reluctent to give this informetion, and was
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elso reluctant to give the inforrmtion which was being furnished by
him. Upon first being questioned with reference to this matter, he
{mmediately stated that the furniture above referred to was moved
directly from 2831 - 1318t Street out of town, but he did not know

to what address the furniture had been moved. Throughout the inter-
view, he claimed he could not recall the name of the trucking company
thet hed moved the furniture, nor could he remember the kind of truck,
other than the truck was a large van. He did state, however, that he
did not believe the truck had a name on it. .

Becker was questioned as to any rumors he might have heard
ebout Dr. Joseph P. lMoran, and he stated that he had never heard any -
such rumors from anybody; that the only thing he knew with reference
to this matter wes what he had read in the magazine; that he never
discussed those matters with Ted or Bert Angus. ‘

On page 74 of the sumary report of Special Agent E. J. Wynn,
Cleveland, Ohio, dated October 25, 1936, it will be noted that James
J. "Timmy" Wilson stated that in the swmer of 1934, after he moved
away from Harry Campbell's house, he moved into the quarters of
Charlie Becker in the Casino Club. Becker denies this and states
definitely that Wilson never lived or slept in the Casino Club to
his knowledge.

It will be noted on pagg 285 of the summary report of Special
Agent E. J. Wynn, that Frank P.Ycreenwald, who operates the private
cab company at Toledo, Ohio, stated that Charlie Becker end Willie
Harrison were very friendly, and that on numerous occasions he had
delivered EHarrison and Becker to seversl of the night clubs around -
Toledo, Ohio. Becker, on being questioned with reference to this,
stated that he did go with Willie Harrison to Jackie Yennedy's night
¢lub on Huron Street, across the street from the Par unt Theatre,
on several occasions in 1932, but that he had néver gone anywhere
with Willie Harrison in 1934. '

Tt will be noted on pages 185" and 186 of the summary report
of Agent Wynn, that Becker, on previous interview, stated that on one
oceasion he observed the photograph of Dr. Joseph P. loran, Russell
Givson and Alvin Karpis in a Toledo Times newspaper; that he exhibited
the newspeper to Ted Angus, who remarked "It looks tough; they rwust be
kidnapers.” With reference to this, Becker states he vaguely recalls
this incident, but he could not recall the details; that he believes
he saw these pictures in the papers at the time of the Bremer instead
of the‘etoll widnapinz. This, however, could hardly be true. Becker
stated that it was entirely possible that he could heve seen these
pictures in a nagezine instead of & newspaper, inesmuch as he is
accustomed to reading nepazines more than newrspapers. It s called
to his attention that he nad stated on previous interviews that he
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_h2d scen these pictures in the moledo Morninz Times., To this, he
stated it might be true, but he could not recall just where he did
see it; that he believed he could not recognize these pictures if
he were to see them today. ‘ ,

_ Becker was questioned with reference to members of the Barker-
Karpis gang placing horse racing bets from the Casino Club over the
telephone with Wig Cousins. He stated that he was innocent of eany
such knowledge; that although Nig Cousins did associate with members
of this gang at the Casino Cludb, he never had any reason 1o believe
that members of the gang were placing horse racing bets at that time.
Becker further stated that during the time the gang was around the
Casino Club, he never observed them flashing any considerable amount
of money; that he never saw any large amount of money di splayed on
the table or at the bar by members of this gang. He further stated
that he never saw any firearms displayed on the persons of any mem-
bers of the geng; eand that he had never had any reason to believe
that any of these men carried guns. He stated, however, that he
worked from 8:00 A.M. to 5:00 P.}l., eand he seldom knew what was going
on at the Casino Club at night.

Becker stated that he never saw Timiney drink with or speek
to eny member of the Barker-Karpis gang, except willie Harrison, as
set out above; that Timiasy appeared to be on official business each
time he celled at the Casino Club; that he would usually heve a short
T tallc with Ted Angus, have a fow drinks, and then leave. With reference
-j) : to the envelopes mentioned in Becker's statement, which he received at

the Casino Club from liadanms of houses of prostitution, to be turned
over to Ted Angus, he was very reluctant to give this information, and
until after being questioned at great length, he stated that he aid not
know whet was in these envelopes. He further stated that he believed
the "Mabel" mentioned by him is Mabeloreen, and the "Edith" is Edith
.Barrye. Becker further gstated that when these envelopes were turned
over to him, he turned them over to Ted Angus, the first chance he saw
Ted; that Ted never opened any of the envelopes in his presence, and
that he did not kmow what Ted did with the envelopes nor its contentse.

v . .
R O R A I N

At the beginning of the interview with Becker, he was asked
what connections Captain George Timiney of the Toledo Police Departiment
and Ted Angus had hed in 1934, to which he, apparently and unconsciously,
enswered "Oh, I suppose they were connected in that whore-house payoff."
When questioned further in reference to this matter, later in the inter-
view, he stated that he had no definite information nor had he ever
heard, or hed reason to believe that Timiney or Ted Anzus were con-

nected in the npayoff at Toledo."
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Deference to the reports of Special Agent Z. J. ynn, dated
et Cleveland, Ohio, February 5, 1937, and Special Agent Harry Lousghran,

» _dated at Detroit, lichigan, February 25, 1937, reflects the nemes of

numerous individuals at Cantonm, Ohio, who ere reported to be former
contacts of BensonAGrovess

’ T

Pat’?.iffle, a private detective, with an office in the Canton
Bank & Trust Company, Canton, Ohio, was {nterviewed on March 6, 1937,
by Special Agents J. V. Murphy and E. J. Wynn. He stated that he is
a retired Canton, Ohio, police officer. He stated that he was not
acquainted with Benson Groves, and, in general, indicated that he
would be of no help in this investigation. He is an elderly man and
appears to be engaged in the private detective business as a hobby.

William B}Kimmel, Rural Route #1, Hartsville, Ohio, was
jnterviewed by Special Agents J. V. Murphy and E. J. Wynn, llarch 6,
1937, He stated that he formerly worked for Jumbo: {rowley in Canton,
Ohio, during the prohibition era, and that later he, Kimmel, operated
the ™Dew Drop Inn" on Cherry Street in Canton, Ohio. In general, he
disclaimed any knowledge of Benson Groves.

Dannyfk'ones was interviewed on the same date by Special
Agents Ifurphy and +iynn, THe is the present proprietor of the Dew Drop
Inn, which is located at 235 Cherry Street, Ne. E., Canton, Ohio, which
locetion is in a very disreputable part of town, and the Dew Drop Inn
{s frequented by lower class pimps, hoodlums and down-and-out drunkards.
He stated that he was never acquainted with Benson Groves and therefore
could furnish no information concerning him.

Tal%ullivan, whose interview is to be reported later, stated
that Danny Jones was not acquainted with Benson Groves.

Gladys]could, alias yrbor, mentioned in the report of Special
Agent Herry Ae Loughran, dated at Detroit, }Michigan, February 25,
1937, as a possible former girl friend of Bensoa Grove's, was inter-
viewed on March 5, 1937, by Special Agentse Murphy and Wynn, at 436
South Welnut, Canton, Ohio, & house of prostitution, of which she is
the ladem. She steted that she has been & Vedam of a house of prosti-
tution in Canton, Ohio, since 1917. She stated that she knew no omne
by the name of Benson Groves, nor was she able to recall him under any
of his xnown aliases, and likewise was unable to identify this photo-

graphe

With reference to the {ndividual referred o as *Dutch® in
report of Special Agent Herry A, Loughran, dated at Detroit, lMichigan,
Tebruery 25, 1937, who is reported to operate & £411ing stction at the
point known &s wDeath Curve" near Centon, Ohio, end who, the report
stetes, resembles Benson Groves, investigation was conducted by Special
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Agents lurphy and “lynn on liarch 6, 1937, At the junction of United
States Highway 62 and Ohio Highway 44, between Canton and Alliance, Ohio,
there is a curve known as "Death Curve," because of the numerous deaths
which have resulted there from eutomobile accidents. There is a filling
station at this point operated by a man, who identified himself by the
neme of {"Vogel," and who had the appearance of being of German descent,
and talked with @ slight German accent. In a general way, he bears some
resemblance to the photograph of Benson Groves, but is & rmuch younger
mesn. Investigation vas conducted for several miles up and down the

road at ell filling stations, but no person answering the description
of Benson Groves was observed, and inquiry established that no such
person had ever operated a £illing station.

Lioutenant William Grether of the Canton, Ohio, Police Depart=-
ment, advised that the only person he knew in town by the name of
nStahler,” is an underworld character and is presently on the lam.

Y
Mike?McKinney, according to the investigation conducted by
Special Agents Murphy and Wynn in Centon, Ohio, on March 5th end 6th,
1937, is one of the wkingpins™ of the bookie business in Canton, Ohio,
end maintains headquarters in a bookie joint et 219 Second Street,
Wei., near the Onesto Hotel. Ye resides at 1003 Fulton Rozd, Canton,
Chio. ‘

Jack\§arkasé operates a bvookie joint, known &s the "Twenty
Grand," on Fourth Street, N.E., directly east of larket Street, Canton,
Ohio . . -

Herber!\ tuwig (not >$uw1ck) is reported to be a muscle man at
the Oriental Club in Akron, Ohio. -

NeiJfGraham (not %}rand as stated in the report of Special
Azent Harry A. Ioughran, February 25, 1937) is a.bookie of some prom-
inence in Cantom, Ohio, and is part owner of the Silver Stag, 330
Cleveland.Avenue, Canton, Ohio, which is a bookie joint of some reputee.
He has been confined to his home, however, since September 1936, with
a broken leg. EHe resides at the junction of Eighth Street and George-
town Road, on the outskirts of Canton, Ohio, and is reported to be
an elderly man and incapacitated with a broken leg since September,
1936, which has prevented him from leaving his home. :

: Those individuals mentioned in the preceding paragraphs were
not interviewed in the light of the jnformation furnished by Jo Jo
(Tel);Sullivan, whose interview appears hereinafter in this Teporie

7. J. Sullivan, alias Tal Sullivan, is the half-brother of

Jwibo Crowley, the letter, before his dectly several years aso, having
been the chiel underworid figure in Centon, Ohio. Sulliven is ot the
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praseant time sixty-eight years of age and clains 4o be broke., He wes
interviewea on Merch €, 1937, by Special Agents Murphy end Wynn, at
whish time he ctated that he was well ecqueinted with Benson Groves
-in Cantom, Okio, prior to six years ezo; tuat Groves, whenever in
Canton, Ohio, contacted Jumbo Crowley, as did all "soup” men and
underworld figures; that he last saw Benson Groves just prior to the
latter's arrest in connection with the Steubenville, Ohio, Post office
joh. ’ . - A . ¢ o )

Sullivan stated that since Benson Groves has been released
from the penitentiary (March 17, 1935), he, Sullivan, learned from
one "™on," last neme unknown, & card shark, that Benson married &
prostitute in either Toledo, Ohio, or Detroit, Michigan, by the name
of "Toots;" that he understood that Toots was formerly the woman of
Joe $:loore, alias "Snuffyﬁfnbore, pnow deceased; that she was also at
one' time the woman of George Green, and further that she had at one
time been merried to either & preacher or a lewyer; that Benson Groves
took this woman away from George Green; that the woman, as he under-
stonds, is about forty yeers of age at the present time, dark and heavy
set; that the George Green, referred to, is the same individual on whose
farm Benson Groves was arrested in about 1930, on the outskirts of
Canton, and that at the present time, Green is in Toledo, Ohio, and
enployed as a bartender in some saloon, location in Toledo unknown.

Sullivan stated that Benson Groves, in Centon, Chio, was VeI~
close to one "3lackie,” who is now doing time in tke Chio State
Penitentiary. (Blackie is jdentical with Dave]ﬁatson, Canton, Ohio
P.D. #5341)., More information, with reference to Blackie, appesars
subsequently in this report.

R Sulliven further stated that he is well acquainted with Tip
J0teil of Clevelend, Ohio, and that O'Neil was very close to Benson

croves in the old days in Canton, Ohio; that in his opinion, if any-
body, at the present time, knows the location of Benson Groves, it is

Tip O'Neil. :

o.d

As stated above, Sullivan is at the present time an old man
and claims to be broke. He stated that since the death of Jumbo
Crowley, his half-brother, he has been having & very difficult time
getting along, and that very recently he married for the third time,
end is experiencing considerable marital trouble with his wife.

He stated that he can be located in Canton, Ohio, at one of
the following places: 606 Tuscarawas Street, N.E., 606 - 9th Street,
N.E., or by inquiring for him at the drug store Jocated at the corners
of Tuscarewzs and Cherry Streets, N.E.
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Sullivan stated that he would be agreeable to work as atccn-
fidential informent in this case, and that if his expenses were

peid,

he toulé come tc Cleveland, Ohio, and contact Tip O'Neil et the Harvard
--Club, in an effort to ascertain the whereesbouts of Bensoun Groves.

This proposition has been referred by Special Agent E. J.
Wynn to Inspector E. J. Connelley, and appropriate action will be
taken in accordance with instructions received from Imnspector Connelley
in the matter. ‘ B ’ ;

4

-~

At the Canton, Ohio, Police Department's Bureau of Identifica-
tion, Lieutenant William Grether located reference in his files to
Dave Watson, alias "Canada Blackie," Canton, Ohio, P.D. #5341. This
individual is described as follows:

Age 63 (1934)

Height 5t Bé-" )

Veight 145 lbs.

Build Medium

Hair Gray

Eyes Blue

Hativity 11issouri

Complexion Medium

Occupation Hone

FePoCo 1R II 2
17T 0 ampt 11

Remerks Dope fiend

Photograph Canton, Ohio, P.D. 5341,copies

Cleveland Field Division

Déve 7atson wes arrested in Centon, Ohio, on February 5, 1934,
in possession of burglery tools and sentenced to serve a term in the

Ohio State Penitentiary, Columbus, Ohio. A lead is being set out for
the Cincinnati Field Division to interview this ijndividual and to check
his correspondence file at the penitentiary, inasmuch as he is reported
to have been a very close associate of Benson Groves in years gone by.

The George Green referred to above is cerried in the Centon,
Ohio, Police Department's Bureau of Identification files, under Canton
P.D. #1828. The description of George Green, as taken from the Canton,
Ohio, police records, as of September 1920, is as follows:

Age g . 59 (1937)

Height 5! g-3/8"

Weight 220 lbs,

Hair - Black and gray

Complexion Dark

Eyes Brown

Nativity Toledo, Ohio

Tattoos Right forearm outer - a female bust

Left forearm outer - anchor in blue
«-20~



Thotograph Canton, Ohio, P.D. #1328
Copy elso in Clevelend Field Division

- Further investigation with reference to George Green is to
be conducted in Toledo, Ohio, for the purpose of locating him and
- interviewing him, - : :

Walter Franszrabowski, who, it is to be recalled, was in-
volved with Benson Groves in connection with the Steubenville, Ohio,
Post Office robbery, is a native of Cleveland, Ohio., Special Agents
J. V. Murphy and E. J. Wynn endeavored to interview him on llarch 4,
1937, calling at the home of his parents, 7722 Dercum Road, Cleveland,
Ohio., An exhaustive interview wes had with his parents, John and Nellie
Y Grebowski, very aged Polish people, the mother being unzble to speak )
English, and in eddition, two brothers were interviewed, nemely,
Frenk Walter and Adam, . They stated that Walter Frank Grabowski is
not in touch with them, nor are they acquainted with his present where-
abouts, stating that there was a family disagreement ebout five years
ago end since that time Walter Frank has not contacted his family.

The following investigation was conducted by Special Agents
A, Dickstein and E, B, Dill at Toledo, Ohio, on March 3, 1937.

rer, LouisfPaas, 532 Jervis, end lir. Art Lanzeadors, 13 Bireci-
heed Place, were contacted for the purpose of obtaining any additionel
inforantion either of them might have with reference to the preseant
whereabouts of Benson Groves.

» }r. Haas stated that he had been away from Toledo since
shortly alter the time he was last interviewed by Agents and hes not
had an opportunity to get any additional informetion with referance
to Benson Groves. He stated, however, that he intended to see Art
Langendorf and several other of his informants in the near future,
and he would relay any information of value to Agents immediately
upon receipt of same. , : w7

Art*£angendorr, Detective of the Toledo Police Department,
on beinz interviewed at his home, stdted that he has been trying to
get information with reference to the whereabouts of Benson Groves,
but has thus far been upsuccessful; that the day prior to this inter-
view, he talked to Joe\Roscoe, at the Jovial Club, 631 St. Clair
Street, and Roscoe told him that the Federal Agents had offered him
a proposition in which they agreed to strike the first count of his
indictment, which calls for nine years, and he, Roscoe, was to enter
a plea of guilty on the second count of his indictment, and receive
e term of five years, which could be served in three yeers, if he,
Roscoe, would give inforration which would lead to the apprehension
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of 3Benson Crovess Langendorf stated that he attenpted to persuade
Roscoe to comply with the request of Agents to protect himself as
much as possible.

It was obvious that Langendorf believed that Agents offer-
ing the aforementioned proposition to Roscoe, were Agents of this
Bureau, Agents did not deem it advisable at that time to change his
belief in this matter.

Langendorf stated that he had been talking to a lady inform-
ant of his, from whom he expected to get information with reference
to the whereabouts of Benson Groves; that he is to see this informant
again, March 5, 1937, and in the event he obtains any information of
value, he will immediately relate it to the Bureau Agents. Langendorf
stated that he did not wish to mention the name of his informant, how-
ever, during the course of conversation, he mentioned that this inform-

Ee did not,
however, mention the nature of the crime for which he is serving,
Langendorf stated that there is a man who was very friendly with his
informant and who he believes knows the present wheresbouts of Benson
Groves; that he did not believe this man, to whom he has reference,
would give him or Bureau Agents any information with reference to
Benson Groves, but there is a possibility that his informant will

get this information from this man, and furnish him with same, where-
upon he will immediately furnish this information to Bureau Agents.

It may be well to note that Langendorf mentioned to Agents
that he had been told by Bert Angus and several others around Toledo,
Ohio, that they expected to "take a ride" (receive a sentence) in
connection with the harboring of members of the Barker-Karpis mob.
Langendorf further stated that Bert and Ted Angus had liquidated
their affairs, and were just marking time until they were indicted
with reference to the harboring cases.

In view of the fact that Agents were instructed to report to
Cleveland Field Division, the address and telephone of resident Agent
7. P. Ellwood at Toledo, Ohio, was furnished to Mr. Louis Haas and
Detective Art langendorf. TUpon giving them this information, Agents
informed both of the above that in the event Agents could not be
reached telephonically, they were to call Agent Ellwood and furnish
bim with the information at hend. The purpose of this request is to
prevent the above mentioned parties from knowing that Agents were
departing from Toledo, Ohio.

L7c
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Parkexgsmith, General Store, .letamora, Ohio, contazcted ..zents
in Toledo, Ohio, and informed that there was a suspicious looking per-
son who stayed eround l’etamora, Ohio, most of the time, for the preater
part of the year; that this person c=me to lietamora, Ohio, in his auto-
mobile, the make of which he did not know, and would sit in his automo-

: bile hours at a time at various places on the streets in lietamora; that
- - later this person moved to letamora and boarded there; that this person
would leave leteamora for two and three days at a time.

Photogrzphs of Benson Groves were exhibited to lir. and lrs,
Parker Smith and others at Smith's General Store in !letemora, but each
of these persons stated that these photographs were positively not those
of the individual in question. In view of the fact that they stated
that this person was not the individual in question, no further inves-
tizetion was conducted in connection with this matter. The description
of the individual above mentioned in no way corresponded with that of
Benson Groves.

Concerning the statements of Detective Art Langendorf, as set
out above, with reference to the conversation he had with Joseph Roscoe
about the proposition offered to the latter for turning in Benson Groves,
the Cleveland Field Division, by letter to the Bureau, explained that no
such proposition, as allezed by Detective Art Lancendorf, was made to
Joseph Rosoe by Bureau arentse.

The following investigation was conducted by Speci=l Azent e
Dickstein and Special Agent H. B. Dill on February 26, 1937, at Toledo,

Ohio.
7/ It will be recalled that these Agents interviewed lir. George
¥app, Jr., about two weeks ago at the Commodore Perry Hotel, Toledo,

Timnay fiayes through bim, Kepp, to Solon ‘I‘J\Klotz, who was ilayor in
1934 &nd 1935 at Toledo, Ohio, and to J‘ohnfrice, who was then campaign

manager for Klotz.

Ohio,trt which time Mr. Kapp related a particular pay-off made by

» A

Mr, Solon T. Klotz, 1437 Nicholas Building, on being inter-
viewed by Agents, stated that he was layor of Toledo, Ohio, in 1934 and
1935; that during the time he was layor, he does not recall, nor does
he have knowledge of any pay-offs made to any eity officials either
directly or indirectly. The story of the $2000, which was alleged to
have been paid by Jimmy Heyes, was discreetly and indirectly related
to him, but he maintained throughout the jnterview that he knew nothing
about this pay-off. He admitted, however, that his campaign comittee,
of which John Price was Chairman, was in debt for about $1800.,00, after
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his election; that e does not Know vhether or not this money vias
ever paii, nor does he recall how it wes paid. He further edmitted
that he took a trip to liilweukee, ‘7isconsin, with George Kapp, Dave
4Britz and John Price; that so far as he ¥new, Dave 3ritz, whose son
he later appointed City Prosecutor, defrayed the entire expenses of
the trip, and that they went to Milwaukee in lr. Britz! automobile.
It micht be well to note here that George Kapp stated to Agents that
#3250,00 of the emount collected from Jimmy Fayes was used to defray
the expenses of the above mentioned parties, together with the son of

Solon Klotz, on the trip to Milwaukee, Wisconsin., Soon after the inter-

view with Klotz began, he related the fact that he had to discharge
George Kapp, who was eppointed by him as safety director, after Kapp
hed served only one or two months in tkat cepacity, after he learned
thet Kapp was dishonest,

honesty, by CarliKeller, who was Mayor of Toledo, Ohio, about 1914;
that Keller had dppointed Kapp as safety director, but only allowed
him to serve in that capacity for a short time.

Ee furthig related that Kapp was discharged, because of dis-

Klotz stated that Charlestuatthews, welfare director under
tis administration, was appointed by Lim; that he had a great deal
of confidence in liatthews when he first appointed him, but before
nis term of office expired, he had completely lost tr»is confidence.
¥lotz would give no reason for his loss of trust in Mrtthews, except
thet he beat his wife, and acted as though he was runnins the city.
e furtber related that Latthews was very closely associated with
Captain George Timiney, but that he could not definitely state that
they were connected with disrupting the city administration.

with reference to George Timiney, Klotz stated that he con-
sidered him a very good police officer, but other than that, he knew
nothing about him; that Timiney never came to his office but one time
that he recalls, at which time he sent for bim to discuss a police
matter; that during this visit, Timiney suggested to him that he ap-
point him, Timiney, as Police Chief. Klotz statéd that he took this
suggestion with a grain of selt, and dismissed the matter from his
mind, Klotz stated that he hed no indication of a pay-off in Toledo,
Ohio, during his administration, por does he know of any, nOTr does he
suspect of any such pey-offs in effect then or todaye.

The following investigation was conducted by Special Agents
A. Dickstein and He B. pill on March 1, 1937, at Toledo, Ohio.

Reference is made to the report of Special Azent E. Jo Wynn,
dated January 8, 1937, at Clevelend, Ohio, wherein a lead had been
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set out to re-interview ilrs. Lottieisiller, Apartment 11, Empire
Apartments, Toledo, Ohio, for any further details she is able to re-
call with reference to the residence of wWilliam leaver and yrtle
Zaton at lieyville l‘anor in the year 1934.

Agents located and interviewed lirs. Tottie Miller, Apartment
#11, Empire Apartments, 1l4th and Jackson Streets, Toledo, Ohio, but
she could furnish very little edditional information, as previously
set out in reference report. She was shown the photographs of William
Weaver and lyrtleEaton, but could make no identification. She did
state, however, there was & man by the name of Orwood, who resided
in Apartment #26 of the layville lanor, about two weeks; that this
man and his wife acted very peculiar, and that they had nothing to do
with any other tenants around the building; that she recalls Mr.
Orwood was not working and that he took long walks during the day.
She stated that she did not recall seeing anyone visit the Orwoods,
and for this reason, photographs of the Barker-Karpis gang were not
displayed to her. lirs. Miller stated that at the time the Orwoods
left, Mrs. Orwood told her that they were going to move to Cedar
Point, so that their children would join them, and where her husband
was going to work for Ted Angus. She stated that Mr., Orwood was about
St 9" or 10" tall, medium heavy build, and weighed about 170 lbs.; that
he had light brown hair and medium complexion. She further stated
that 1Ts. Orwood was about 5' 4" in height, end appeared to weigh
about 145 1bs.; thet she hed light heir and light complexion. It will
be noted from reference report, she was shown pictures of tte Barker-
Karpis gang, at which time she was unable to make identificatiomn.

The following investigation was conducted by Special Agents
4. Dickstein and He. Be Dill on lMarch 1, 1937, at Toledo, Ohio.

About noonm, on larch 1, 1937, Agents received a telephone
call from Detective Harry lianson, at which time he gave the following
information: That an 0ld Toledo criminal whom he had helped on num-
erous occasions, came to him and stated that he would like to return
the fevor. This eriminal, whose nsme he did not disclose, asked
Detective Manson, if he was interested in the apprehension of "Soup"
Groves. Manson told him that he was. very much interested and would
welcome any information in connection with Groves' whereabouts. This
eriminal hangs out at one of Joe Roscoe's gambling places, located at
631 St. Clair Street, Toledo, Ohio, and he stated that at about 10:00
A.M., on the above date, a man known as Peteyzason, alias "Souphouse
Pete," came to 631 St. Clair Street, and inguired with reference to
the details of Joe Roscoe's arrest. This occurred on the day that
Roscoe was arrested; that lason also made inquiry with reference to
other men, mentioned by Roscoe, end for what charge Croves tas wanted,
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-enson stated that he was fzirly informed that i’=son is at the present
time operzting a rooming and boarding house in liyandotte, idchican;
trat lason is an old time safe blower, and his bosrding house is a
rendezvous for all wanted men in this vicinity; that the men living
in this house are desperate men, and if a raid were made on this
house, precaution should be teken, inasmuch as it is known that the
men there ere known killers; that lizson owns as well as runs this
boarding or rooming house at Wyandotte, Michigan. : *

It will be recalled that when Joe Roscoe was interviewed in
Miami, Florida, he made reference to a man by the name of "lason,”
probably "Whitey," stated that Mason knows the present location
of Groves. '"ihitey"Jiason was interviewed by the writers, and it
was shown that "Whitey" liason knows very little of Groves' whereabouts.
This is being related in view of the fact that it is not entirely cer-
tain thet "Whitey" Mason was the one to whom Roscoe intended to refer
as knowing the location of Groves. s :

lanson stated that he did not feel at liberty to disclose at
the present time the name of his informent. He stated, however, that
he did not divulge this information to members of the Toledo Police
Department, and that he would refrain from so doing until the Bureau
has the opportunity to take whatever steps it deems edviszble in the
matter. lanson further stated thet any information received fron his
{nforrant could be relied upon, and that he was gquite cerizin after
his interview with his informant that Groves is at the present time
in the rooming house of "Souphouse" Pete liason. Iianson stated that he
did not know the address of the rooming house run by "Souphouse Pete,™
but that the address can easily be obtained at Tfyandotte, Michigan,
inaspguch as Pete lMason is no doubt well known there.

Agents contacted Superintendent John Louy of the Identification
Bureau of the Toledo Police Depertment, Toledo, Ohio, and learned from
this Buresu that they hed in their criminal files the following crim-
inal record on "Souphouse Pete," and this record " is being set forth

herewiths
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Upon being asked by Agents whether or not the Toledo FPolice
had a c¢riminal record on "Souphouse Pete,"” Inspector Louy displayed
a tendency to be somewhat surprised and stated that they had 2 crim-
inal record on him, and excitingly asked if Agents knew the present
whereabouts of "Souphouse Pete," to which question fgents answered
negatively., Upon discreet questioning of lir. Louy, it wes ascertained
that "Souphouse Pete"™ had not been around Toledo, Ohio, for about three
years; that when he did come to Toledo, he "usually hangs out around
Surmnit and Cherry Streets.” It might be well to note at this point,
a few days ago, that while Agents were conducting investization on
other angles of this case, they were informed by Detectives of the
Toledo Police Department, that the Toledo Police hed a plant on
"Soup Groves" at Sumit and Cherry Street, around the cheap hotels
at this location. Chief Louy was asked what Mason had done with
reference to occupation while in Toledo. Chief Louy rentioned that
Meson had no occupation but hung around the cheap hotels at Summit
and Cherry Streets, Toledo. - . ‘ .

In view of the possibility that "Souphouse" Pete may be the
Mason, to whom Roscoe may have referred, when interviewed by Bureau
Agents in liemi, Floride, and in view of the possibility that the
Toledo Police are expecting to locate Groves by first locating "Soup-
house Pete" at the intersection of Summit end Cherry Streets, Toledo,
this information was immediately telephonically communicated to
Special Agent in Charge J. P. MacFarland, at Cleveland, Field Division.

Photographé of Pete lMason, alias "Souphouse liason," heve been
obtained and these are being made part of the Cleveland Field Division

files in this case,

The following descripfion as obtained from the files of the
Toledo Police Department is being set out herewith:
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Name Pete liason
Alieses "Soup llouse Pete; John Peter
~ liason; Fetro wurzinski; Peter
Smith; PeterfiWizeisinski; Peter
Wrzeisinski; Pete Leg; J. Po
. { smith. .. 2"‘“““ :
Fingerprints - : ‘
classification 10 U00 15 B
: 18 TOO . ’
Age 57
Height 5 gv
Weight 155 lbs,
Eyes Chestnut
Eair Dark chestnut
Complexion Fair
Build Medium slender
" Born Pennsylvania
Occupation Steam Fitter

The Detroif Field Division was notified by telephone and
letter and the Bureau by teletype. '

TMIDEVELOY_D LZADS:

~he DETROIT FIZID DIVISION at DELTROIT, LICHIGAN, will search
marriage records under all aliases of Benson Groves, subsequent to
March 17, 1935, in an effort to determine whether or not a marriczge
license was issued to him, and if so, conduct appropriate investigation
upon the basis of the jnformation secured from the marriage records.

The CINCIMNATI FIELD DIVISION at the Ohio State Penitentiary,
COLMBUS, OHIO, will appropriately interview Dave Watson, alias
Blackie, for any information he may furnish, which may be of benefit
in locating Benson Groves. The correspondence Tecord on Dave Watson
should be reviewed, as well as all records in the Cashier's Office.

The CLEVELAND FIELD DIVISION at CLEVELAND, OHIO, will, at
such time as prosecution in this cese is authorized as to Art Hebebrand
and Anthony J. Amersbach, appropriately interview Tony Zaponi, who
operates a speghetti house at West 87th and lorain Avenue; also Billy
Bailus, who is alleged to operate a "honky tonk" joint on St. Clair
between 12th and 22nd, and a former burlesque queen; and Ruth Spangler,
girl friend of Art Hebebrand, for the purpose of corroborating the
statements of Sally Jackson and Florence Jaseny, with reference to
the Chicken Fry at the Twilight Tavern on ltay 19, 1935.

AT TOLEDO, 0:Z0, will locate George green, mentioned in the
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body of tiis report, and determine whether or not Senson Croves is
in contact with him.

- - Will check marriage records at Toledo, Ohio, subsequent to
) larch 17, 1935, §n an effort to locate any marriage record with refer-
- ence to Benson Groves, under his true name or allases. o ’

_ Will re-interview Fbrmer Chief of Police Louis Haas for any
jnformation he has been able to obtain as to the present whereabouts
of Benson Groves. : :

AT BOWLINC GREEN, OHIO, will check the marriage records for
the purpose of determining whether or not Benson CGroves, under his
true name or aliases, was jssued a marriage license subsequent to
larch 17, 1935. This jnvestigation is being conducted at Bowling
Green, Ohio, jnasmuch as it is the “Gretna Green” of that section of
Ohio, and a marriage racket has prevailed there for yeers.

b4
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syNoOPSIS OF FACTS: TFile reviewed Clevelesnd Field Division for possible leads to assid

in location of ililton{lett, with aliases, for questioningz vith
reference to tue narboring situation. Photosravh of Tedf anzus
exnibited to witnesses in ell pending bank robbery cases this
district, without effecting identification. o

-P -

Sureau letter dated Iay 27, 1936.

]

Tne files of tae Cleveland Field Division were reviewed for

possible leads looking towards tae location of iilton Lett, with aliases,

e

Gue to the fect that he is anted in tals iavestization Tor guesticning
44 peference to the awrooring situation exzistioz in the .oriaern Jisirict
of Ohilo.

Investization conducted thus far by tae various field divisions

th reference to this matter and pursue any otHer leads available other

/ than the facts and leads set out in this report.

The following investigation was conducted by Special Arent Lee
ilalone from February 24, to icarch 13, 1937:
7

covering territories in which Lett is kmown to inhabit has Deen unproductive"
to dete in ascertaining any tangible information with reference tc his
location. Due to the fact taat tae Burcau is particulerly desirous of
bringing this matier to a speedy and lo.:ical conclusion, it is thousht
advisable that the offices receiving copies of this report give this
matter vigorous and expeditious attention. Tae Kansas City ecnd Clklanoma
City Field vivisions are being requested to review tneir respective files
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The photograph of Ted Anzus was exhibited to witnesses in
all the bank robbery cases pending in this district, but no witness
was able to effect an identification of Angus as one of the robbers
in any of the cases. '

Tae KANGAS CITY FIID DIVISION at LEAVENGORTH, EATISAS: xefer-
ence is made to the letter from the Kensas City Field Division to the
Bureau dated Decenber 10, 19%6, and also tue report of Specisal szent
V.W. Gillen, dated January 26, 1937, at hLansas City. Hderbertiiusk,
slias derbert H;!Moody, an inmate of the United States Tenitentiary,
Leavenworth, kanBas, at one time openly stated that he could "finger®
iiilton Lett for a remuneration or for a release fror: the U.S. Peni-
tentiary on perole. It is noted also in the report of Siecial nient
Gillen that investi:zation was conducted at Leavenworth in view of
ascertaining the identity of the writer of & letter mailed from Sox
No. 7, Leavenworth, HKansas, to iirs. Liazzie Lett at Wenn, Oklehoma.

It 4z thoutht that Tusk iz rrobably the individuel corres_ondins itk
o e Lett ound, tasrefore, it is tuouat edvisable thot @ cloze sliu-

oz cion se Liede of the corres ondence files with relerence to iz ¢
Zosi wnl 2120 an excnisatlion made ¢f the visitors' recopd ol —uik,

as Le i:ay be in contact with iilton Lett throush some unknown individuel
visiting him at the Fenitentiery. This matter should be given atten-
tion and all possible leads vigorously pursued.

At 3T JOSEFH, ..i5S0URI. '/ith reference to the renort of
Specizl Ageat F.R. Hamaeck, dated Januery 12, 1937, at Hansas City,
iissouri, it is thought advisable at this time to ascertain the
address of iirs. Eva dooper, if she is still residing in New Orleans,
Louisiana. Contuct should be nad with lrs. W.T. W{ley, 1109 South
33rd Street, in en effort to obtain the address of ilrs. Hooper. 1In
this connection it should be noted that on one occasion Lett is supposed
to have been seen driving an automobile” bearing 1936 Louisiana license
tags and the possibility exists that in the event .irs. dooper is still
in Kew Orleans, both Lett and the niece of :Irs. Hooper, LucilleFerris,
may be in contact with her in lew Orleens. approprieste leads should
be set out for the .lew Orleans rield vivision to conduct investigation
in this rezard in the event her address is ascertained.
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At EVila, ievessS.  Fartaer coasideration zacull vi Inen 1o
fsr;e!}rlffith, sltaou a Jduring tas lsst interview wita soil’ool e
sieted viat wien he furaisucd inforuavion to tae police dc.uriu g

bt ¢ couols cive irforaszvion with referezce to the ram wallou oo Tuic

ct

| owrcia ib copzigeratlion for Lall tae reward cffered. -Ig Lad in .iiza

“one Tom{Hill and he apparently does not knmow liilton Lett personelly.

It is thouzht that Griffith is in a position to become a valuable
informent in this matter, perticularly with reference to one Owen,
vho is employec at the tavern operated vy Ted Thornicn and others
neer .eveda, Kznsas. Continued contect snould also be ned wita inae a
informent of Azent Franklin, as mentioned in the letier from the
Eensas City Field Division to the Bureau, deted Septemper 16, 1936.
It should be borne in mind thet results might be obteined in the
event this informent is offered some small remuneration.

As set out in the report of Speciel s:gent V.WW. Gillen, dated
Septeuber 22, 1936, at Kensas City, iissouri, it is epparent thet Bud
end Fetie bellars, who also have an interest in the tavern with Ted

~‘Thornfbn] are probably antazonistic towards Tzornton due to his

changes in t.ie manper of operating this tavern. It is thousit advis-
eble at this time to openly intervi-w both bud cnd Petie Lellars in
sn effort to solicit their cooperation in the location of Lett.

4t MePAERSON, K4N3AS, consideretion shonld he ~iven to the foot

et Louzoiete peictives of waciile Ferris map bz folnl BTt

" - -

- 23 oy in Tzet be inm rossessicn of irforciion It o»elerelce
Ve owls dceonion of L;cille}ierris cnd o 21lton —ett. Ifortc caenlll
be mede to establish an informant to contact the relatvives of Iucille
Ferris ip an effort to establish waetner or not taey sre in possession
of eny informetion in this regerd. If same has not been done, mail

covers should be placed on all close reletives of Lucille Ferris.

[

At WICHITA, KANNSAS. Contacts in this city should be con-
tinued with reference to tae relatives of uilton Lett end special
consideretion given to the statement of Detective C'Connor, as set out
in the report of Special Agent V.W. Gillen, dated -August 18, 1936, st
Kansas City, iissouri, to the effect that Dicx Sprecker, brother-in-law
of Milton Lett, would probably be the individual contacted by Lett
should he return to Wichita, Kansas. ~-. Co o

At RUSSELL, KANSAS. Will conduct investization, as set out

in.the lead in the report of Speciel nazent John K. ‘elles, dated .
Jecember 31, 1936, at Okl=homa City, Cklahoma.
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AT oL sl raw ws, will corntset Lra. LZitu¥ooTin, 104

.~ . w=iute oireet, &as suggested in toe report or wpecial sgent L.oe ringman,
- dated November 3, 1936, at Uklehoma Jity. Every effort should be made
to esteblish lkrs, Morris as an inforasnt in this matter

The C.1..700& CITY rI:iD DIVISICI. Other tizn the lsels set
out in the report of Speciel agent L.L. ringmen, datcd November o,
1956, and report of Special Asent John R. ‘elles, dated December 31,
1236, .at Oklahore City, consideration should be given to an open
interview with Liaccie Lett at WANN, OFL4HOIA, in the event other
investization is unproductive in this matter.

As set out in leads to the Xansas City Field Division, special
consideration should be ziven to the fect that lirs. Constence Terris,
Coffeyville, kansas, mey be feigninzg cooperetion in this matter.
Therefore, efforts should be made to ®stablish an infomant, »ossibly
throuzh ..rs. Twilley, who can obtain informetion from Mrs. rerris
wiith reference to the Wiereabouts of her daugihter. If same iuas not
been done, consideration should be given to the fact that mail covers
be placed on the mail of iirs. ferris.

—_— 3 e e —agp . e
At —llay ey 70 A Lffcrts sa102le e me

Zc to est-
SR, HRUN I T gt voda . . s- Vo= PR g P S R
lrrermient et Uilse, litllehoaw, who eczp owoten the cetivities 7 +F e
Toorroowdi™Mizady, as It 1s wihly rrovecle tnzt Lilton ettt ooy we in

contect with Keady. Iidail covers should also be placed on a&ll perscnsl
rmail received by Keady.

The DALLAS FIELD DIVioIO:l. Reference is made to the repor
of Siecial Agent x.C. Coulter, duted Decenber 1, 1936, at Jellas,
Texas, It is thought advisable at this time to re-contact informant
fCunningham, referred to in the above mentioned report, in an effort
to have Cunnincham ascertain whetiner or not Lett is in contact with any
of the underworld in Jallas, Texas. It should be“borne in mind that
jnformation has been received from Charley ilcCabe, South Coffeyville,
Okleghoma, that Lett was supposedly at Baird, Texas. It is thought
advisable to re-interview Kenneth{Lensz @nd if necessary, offer him
a snall remuneration within the amount autaorized by the Bureeu in
zn endeavor to solicit his cooperation in the cation of Lett. It
is =lso thouxnt advisable to interview .iary Loiffowell, who was at
one time residing with Szeriff R.L. Edvards, as it is possible that
tnis zirl has been closely associated with Kenneth Lang since he has
resided in Baird, Texas. Tnerefore, she mey possess information in
the event Lang is not telling the truth with reference to his knovledge

ol Lett.




W T TCUTs 2T JIVISION saould exmocalitse e dnvecvication

sct out ia r;;qrt.Pf wocelel wcent Jeo. bush, cebe. veilooos oo, 1050
Toe NaSHVILLE FIELD UDIVISION. If same nes not been Gqoue,

vigorous end expeditious investization should be conducted as cutlined

in the report of Speciel Agent John R. ielles, Gated LCece.per 31, 1936,

at Oklahome City, Okleghoma.

The CLEVELAND FIXLD DIVISICI et CLEVELAND, OHIO, will dis-
creetly contact "Toots" Talbott, Earl "Stubby" brazil, Chris Brown
and Waitey Warner, employees of the Harverd Club in Newburgh Heignts,
Ohio, in an effort to ascertain whether or not Lilton Lettims
frequented the Harverd Club or for such information in their possession

with reference to his present location. b 7k/

At TOLEDO, OHIO. Due to the fact tnet Lett is known to heve
freouented Toledo during the time thet the Karpis-Darker gang wWeg
in Cleveland and Toledo, Ohio, it is thouznt advisabtle that Infoi~.cnts
e contacted with reference to wlether or nct Lett is et
present associated witn the unaerworld in that city.

to -ive thils iautter exteultious
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N 111,08 Standard Fldge,

R\ Cleveland, Oe

Toledo, O.,
lzrch 27, 1937

Director ,
Federal Bureau of Investigation,

cﬁrek:i.d

Dear Siri=

“ . 7ith reference to the unidentified body at Toledo, thought
Y to be of Dr. Joseph POlioran, subject of I0 1232, please be edvised
\  +that same was disinterred today, and the hands;Tound to be in a rather
rood state of preservation. They were placed in a solution of
fortmldehyde, and fcerwarded from Toledo to the Bureau's Technical
laboratory, in order to identify the fingerprints, if possiblee

Certain hard substence found in the left lung tissue is to be forwmrded

= in the irmediate future. In this connection, reference is rede to the
é N report of Special Agent WeJeDevereux, Chicago, 3/14/57, reflecting that
e . subject loran hed a foreign substance, believed to be shrapnel,
%% > imbe'ded in the lung tissues :
2 3 R E ) The report last referred to also indicetes that loren ,
= % s f{shortly after the viorld wiar, had his left breast reixovede Uxaminetion
e go:” the body at Toledo indicated that the left breast was not removede
>~ ¢ {That portion of the skin containing the left nipple has been forverded
== 3 iin the forraldehyde solution to the laboratorys
Cl T
= : = 1: A copy of this letter was enclosed with the shipment to
= £33, the Laboratory, as their authority to -ake a thorough exemination
z0 g of the hands for the purpose of determining vhether eny fingerprints
8 "E‘ & N developed corresponded with the Ynown fingerprints of loren, and if T
= :2 not, to cause the fingerprints devcloped to be searched thru the
4 Identification Unite PR
= g
g ‘ X-Eey exam nation of the body, on the wholé, was rather
-4 nepative, but did indicate the probability of a broken left tibia.
w02 The referred report of Agent Devereux , indicates that Dr. loren et
23 - onme time suffered such an injury. The x-ray plates will be forvarded
€ °  +to the Bureau within a day or tvioce In this connection, the repor of
2 . Agent Devereux, indicates the possibility of old breaks or fractures
»_S'G*“ of the arms and fingerse The Technical Laboratory should arrange to
—

cause them to be x=-rayede

/ COPIES DESTROYED
/ ‘vccg-Cincinnati

: "\ Chicago 145 JAN 4 1967

InspreEsJsConnelley, ‘acom
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karch 30y 1337

_RECOgppp T=576-13825

_ Epocial Azont in Charpe,
Clevalani; Ohles :

Bas DE:Elle
Dear Si

Refaronce 1s pade to your lettsr of harck 23, 1937,
transzitting the hanils end forearns en) & porticn of thw
brosat of an unknown doed pan in connoction mith the atove=
entitled casae

Confirainz and supslosenting tho Bureau's wire of
tierch 275 1937, you are aivissd that the fin or;rints of this
unkaaT: doad cen bave beon corpered xith the Mngsrainta
of ire Joseph Be Eorany le U #1232 and have bear fourd teo
be not Ldenticale

oo fincorrints of ihis uninown Jead man will be
socarciod in 8o far as possible through the main fingerpeint

o f"; 1l of the iurean anc you will by notified as toc the
B resultse
} 3 vory truly yours,
‘, o . Jolm LAgar HooveTy ..
2 5\ v 4 Viructoge
T s (A -- | 7
.'_ GMM.M& \ ~ea 4
\ Chica o ‘ ' )
: Mre Se Je Cornollay
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FEDEREAL BUREAU OF INVESTIGATION LGP - Zeruy

UNITED STATES DEPARTMENT OF JUSTICE
2890

Laboratory Report

: Casé: B33 10 -
- [2F 375

Specimens: »
FPC=L5L0 010 [Rads and part of ers saker fron baly st o bo ot of
Nite JOBRD e LOTNI
- Q=11 oriios of eIt bresst fuken fros body tusuht Lo be that of
LT JUBSID Te KOTURS

(Tic &beve evidconoo bas uovl Lol ehoaied By U0 recurier).

Exarination requested by: Clewalnnd
Date received: VRE/\!? A B30 2B ( 2-r6-37 10:00 All. chp)

Examination requested: Cha=102}, Xeray, and fincerrrimd

Result of examination: S Examination by: Syrhers

/ jecse Lise.nnats
/ viicsio
irs,. . Connsiley, Taucoca.

Nyt
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Calcage ’ 5
: Ze 4o dg Cornellay
. Ay Endy, .
/ e
P. i« ¢
Fiueakt BATTA O ez DR, i
/ o E DEVARIFEAL €F NoieE J

Axil 13, 1537

J=575 -13825 /

Special acent in Charpe,
Claovalend, Chioe

ko1 BiXIGe

Loforence is made o your lattor of darca 23,
1537, tranesitting the nanis and foroir~s and & portion
of Lo beeast o an whi-oen desd ran end L3 the Iaresu's
13t4ar 4n roply theroto dated larch JO; 1937 in coniaction
with e abovewantitlad casos ,

Tou are &ivised that 4t hza been Sapceeible
%o ottain a satlsfectcry meb of finger rints fron the
fin s of .48 unkows dosd mane (ansoquect)y no
sowron tarcush Whe seln tlo oraimt filse of the et
Can Db OGRELinle

.6 sateriel subidtiad 18 Laing retwnod o you
under senrate Covale

Yery titly youurs,

donn Ul s LOOWITy
Gd3eciose




108 ‘nrelin, Jeliforrie
lerch 20, 1937

Special fgent in Cherge : R
CIKCINKATI, OLIO T

17
swer Sirs

leference is rsds to the letter from the Oklehoms City divi-
i sion deted Februsry 17, 1957, whiich requeited thet epircoriete

: invest retion be ocnducted by thie division with respeot to one
piioYXIZE snd her hustend who sre presently re:iding in ifojJeve,
Celifornis,

ts & result of a neil ocover pleced at Mojave, Celifomis,
this divisior hes tedd @ vised that the following msil hes Leen
received by the etove-menticned imdividuclss

(1) Letter deted rt Wichite, Ken:aes, March 9, 1937, addres-
ced to Nres, Fegry ¥ix, Gon-ral Delivery, ¥ojJeve, Cali-
fornie, beering the return adiress "Sey Yoke, 1535
Jeenrite, iichitr, henses'e

S {¢) Letter doted Liicuity, iences, rerch 11, 1527, sdiresied
ST to Er, end Mre, Ery¥.ize, Gen-rel Pelivery, iiojeve,
California, berring return sddress "T. L Collins, ite
1, Box 1fC, Wichits, Kensas". '

(3) Letter cated et hichits, Kenmsar, edircssed to lirs. Fey-
mond\!ize, Gencrel Lelivery, ¥ojave, Celifornia, becring
the return address "61€ So. liolyoke, Wiclits, Kancas"e

In view of the fect thet the los Angeles t{le in inetent csse
ic not com:lcte and, therefore, docs not reflect whether or not
thcee eaddresses have previously been ghecked ty the Kentas City
division, no request is being s:t forth bercin to conduot sppro=-
prirte, discreet investigestion et thcse ediressos, seme being left
to the discretion of your division as division of origin in this

(.1 $1: — .
’ RECORDED & INDESED 7777/ — /387 {
The mall trscings referred to above sre beinp et-ached heretos

—

\\,}

Very trily youre,

-4
R ) PR s R
Ve e @ ea catv. L di

AR o Creoicl ot in Chrrse
rele LT
cc/ vpesy, wrnsee City, vl e Uity
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tar. Tracy .-
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FBI CLEVELAND 3-22-37 8-20 PM EST JJo

DIRECTOR
[}

PHONE. BREXTD., AT SEVEN AM TO:"ORROW THE BODY OF A PERSON SUPPOSEDLY

A ¥

THAT 07 DOCTOR MORAN WILL BE EXHUMED AND EXAMINATION OF SAME WILL TAKE PLACE

po—

PR

APOUT ELEVEN AM SAME DATE. X&RAY PICTURES WILL BE TAKEN OF THE CORPSE.
N ADVISE BOW CHARGES FOR SERVICES RENDERED IN CONNECTION WITH TH= EXH(T"ATION
~. .

OF THE CORPSE ETC. SHCULD BE PAID., APPROXIMATE COST OF THE WORK WILL BE

ABOUT ONE HUNDRED FIFTY DOLLARS.

. vvioa .

wonn . )TE 5L 3827

ENWD

A o -

LooTeliree

OK F3I WASHINGTON DC GLS. RBCORDED it/ 1537
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ADDRESS REPLY TO (," '
it Al

THTIALS Ao rammER DEPARTMENT OF JUSTICE ]

e WASHINGTON, D. C.
109-29-1

] ’ March 16, 1937. A

/ MIMORALNLUM FOk THE DIRECTOR,
///u// FrDIR.AL BUREAU OF INVRETIGATION.

Pleese note the etteched 1dtter from the Urnited Stetes
Lttorney, St. Peul, in which he suggests that suthority be
grented to éismies thefindictments pendirg egeinst certain of
the defendents grovwing out of the kidnzpping of Edwerd G.

O Bremer.

¥ill you pleese let me heve zt your eerliest corverience
your vievis concerning the dismissal of the indictmente listed
by the United Stetes Attormey.

Respectfully,

Qs N Mchor
BRIEN MciitHON,
Assistant Attorney Genersl.

Fnclosure #48540.
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IN REPLY REFER TO DEPARTMENT OF JusTIC

J
!
i UNITED STATES ATTO !

DISTRICT OF MINNESOTA ‘

l“‘";" G

L__@"’.,..Q-.._ L

S ——

MA% 22 1937
)// .
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~
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% ey

g
\ "I\ET[“D

Attention: Hororable Brien McMahon,
Assistant Attornev General,

The Attorney General,
Devartment of Juetice,
Washingtor, D. C.

8ir:

The Circult Court of Mpveals for the Eighth Circuit,
as vou were advised by teletype yesterday, has filed opinions
in the avneals of Caszius McDonald and Barry Sawyar, in the
Bremer kidnaping care, affirming the convictions of both of
these desfendants,

The defendante McDonald and Sawyer were tried and
convicted under an indictment charging a consviracy to kidnap
Pd-ard 5. Bremer. With these convictions sustained, all of
the defendants in the Bremer kidnaping case have been dleposed
of bv trial and conviction, plea of guilty or dismiseal, save
and except Williar J.Earrison and Josepl Patrick Moran, alilas
Dr. Jorerh P. Moran, who are reliably revorted to be dead, and
Alvin Karpis, who pleaded gvilty to the conspiracy indictment
in the Hamn kidnaving care and is at present serving a life
gsentence at Alcatratg,

In review of the Bremer kidnaping caees, I advise
vou of the following disnositions of the various indictments
returned:

Do~ket No.6096, charging consniracy to kidnav ®dward G.RBremer.

Arthur R. Barker
Flmer FParmer

Harold Alderton

John J.¥claugrlin,Sr.
James J.Wilson
Oliver A. Berg

Philir J. Delaney
Willd4am E. Vidler

Jees Doyle

Edna Wurray

"Whitie", trva name
Brunn Austin, or Putas.

—

tried and found guilty
by Jury: Eloer Farmer
pleaded guilty during
trial,

tried and acquitted.

case dlemxissed.




try 1 A1 ctment T
ed jon“thitiplea
5 ,um AEEN

wére :arr

iHarold ‘Alderton
illiam !eav‘e}‘

ialvin tafp!.
iZArthur Barker

Volney Davis -
Willian J,Barrison

Byron Bolton
Elmer Yarmer
"% Harold ‘Alderton




TeRra »‘:Byron‘-,'Bolton.”ﬁvho entered ‘a ple Jof pallty
. ' “$6096 "ard #6174 Bre ltﬁ.l“"pending ‘a8’ tothe

BN g *shauld appreciategour ‘advice and 3ug-
~of - he s b-tan-

“the ‘same ‘date 4 ; ag
tendants scharging ‘them. with concpiracy »to hdnap liuiam namn.Jr.
,’ecomended ‘certain%ha.ngoq An the form of ;these |

s artholmey pleaded not guilty. et
guilty. “Elwmer Ta.rmer,*vho ‘was t"that ime’ conﬂned In the" United
tates Penitentiary at “!,esvenworth ynder a. conviction ‘onthe ‘dndic SN
ximent ‘charging conspiracy to’ kidnap ‘Taward G."Bremer,*was not -refurned *
f»(%to Minnesota for prosecution. Fdrthur Barker was not inturned to
finnesota for. prosemtion,uhe at:the ‘$ime being confined at:Alcatraz
‘conspiracy to kidnap
to all ,defendant- 5%




ho wame'@efondanh;hmd'ﬂn
joharging then with %oncp!uc’yﬁq}idnap"!num xam,a t
plietunt #o‘:tuperudo"lc‘%z-tg WeorrScted as ' ‘to¥Wormin-ac

ith ho‘ncpartunt %l ’tnggnuonl “%’?e}?olloﬁng mlpolitlousnre

r %115*%””

1tzgerald 5
dmndzﬂ Bartholmy




FATTNT

STV ATELE LS March 27, 1937
BLOUCRLED / .’.??\/ / & e ’

YSHC:ARDDd FOR ASCISTANT ATTOANEY GENERAL McHAHON

¥ith reference to your mezorandua of Harch 16, 1937,
transzitting a copy of a letter addrezsed to you under date of
Herch 9, 1937 by United States ittorney George F. Sullivan of
the District of Ninnesota, pertsining to the diemissal of
verizus indictaents pending #zeiunst certain of the defendants
involvéd in the kidnaping of Edwxard G. Brezer, you are sdvised
that I will defer to your judgment as to rhat ection should

be taken upon this letter.

Very truly yours, . ST

Jotn Edzar Hoover, f:' :
Director. . e e . Sl T e

it e 2o o oL R TN
F 2uX. Nl a2 cciineaean

t!\L To i iansnne-.
} Wr, Davzleen . L
{ MNr. ClefE vt oann
Mr. Co®ay . ...
A, Dawsey .........
Mr.Egan.._..........
Mr. Fozwarth ...
b Glavim ... . . ' -~
Mr Parbo ... ‘ e

2ix. Joceph ........ ..
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d Xr. leewer........ .
Yt Nichole. ...
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|

Brien Mclahon forwards a letter from the
Ue Se Attty, St, Paul, requesting authority

to dismiss indictments pending against certain
defendants in the Bremer Case. Mclahon requests
the Dir,'s views re the dismissal,

© s B R
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DIRECTOR
FBI US DEPT OF JUSTICE WASHN DC
RETELC%REKID SA JOHN L MADALA STATES BUREAU ADVISED BY
TELETYPE FROM KANSASCITY FIELD DIVISION DURING WEEK OF MARCH
FIFTEENTH THAT CASSIUS(MCDONALD REFUSED TO BE
INTERVIEVED
FLETCHER. 152P
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MAR 281937
w24 35/26 GOVT

CLEVELAND OHIO 23 850 PM
DIRECTOR FEDL BUR OF INVESTIGATION

US DEPT OF JUSTICE WASHINGTON DC

BIGHET THIRTY AM T "MORROW
MAC FARLAND

913 PM

RECORDED

)

¢ BREEID DISMEMBERED RIGHT LEFT HAND OF BODY SUF~OSEDLY THAT OF DOCTOR %ORAN

ERINS FORWAPDED BUFEAU IN WOODEN CONTAINER VIA RATLWAY EXPRESS DUE ARRIVE

7-576-13830 !
[REINSY SEEIVINS ¥ TIY AT (

‘ Fotor:
X.
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1300 riderty Trust Bldr.,
Philadelphia, Fa.

¥sroh 24, 1937, /

Speciml Agent in Charge, .
Cleveland, ghio. ,

Res BRIXID
Dear sir:

Rererence is nude to the report of special
Agent E. J. Wynn, dasted at Cloveland, yfarch 3, 1937, :

Please be advised that investigntion conduct-” ;
ed at the }:orthoastern Penitentiary, Lewisburg, pennsylvania, -
disclosad thet there is not an inmate presently incarcerated
thorein by the neme of Louliivinsston nor could a record of ,
a former prisonsr by that nmme or alias be located. | =

~

: It is protatle that Livingston was comitted
to the Northeastern Penitentiary under another name end it is,
therefore, sucgsested that sdditionsl information be obtained
concerning him and furnishad the rhilsdelphia pivision so
that he may be intarvievsd along the lines suggested in the
above mentioned report.

Very truly yours,

G. N. LOWDQX,
Special Agent in charge.

AT :pvh RECORDER __

s -
oy Buroau/ | wosxrn, | ] =S Y s~ /3 g3/

.REDER!‘.L&UBEAU‘UF INVESTIGATION
MAB & 1937 A M.
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Post Uffice Box 812,
Chioago, 1llinois.

LR S A T March 23, 193y -
o o '\‘,_ \ | ,' - N
" Specinl Agent ia Charge, pRRNES
Little Pock, Arkansas - e
Dear str, - Re1 BUID wE I *33 |

aeference is nado to Chiceago Held Divielon lotttr‘ =,
dated March 18, 1937, snd Cinoinnati Field Division letter -:@:
dat ebruary 12, 1937, %o your Duhion. rogarding R\maan )

Fra "‘hoznpaon. with auans. ' ., - :_A P .
P ./_ i \‘
. FPleeaso ve advteod that ‘!'hompson !xaa besu looated J -
at Elzin, Illinois, pnd no further effort need be made -
to identify Fruuk 34 Thoumpeon mentioned in reference letter
dated Yebrusry 12, 1937, as being fdentical with Russell e
Frank Thompson, ril llo. 615119,
. Very truly yours,
. D. M. LADD,

. I N _ ; bxﬁ cial Luont ln Charso
DiTimwe P ! .
'_a: R T S N ‘- -
oc-Burnu'/ _

los Angeles e o

Cleveland B S S S R

5%. Faul AP R

Cineinnaty -~ . 7 T

el EeORony

S Doswg, L 5"”0"/32'&0
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JOHN EDGAR HOOVER
DIRECTOR

EAT:CDW Federal Burean of Inuvestigation

~

Wnited States Drpariment of Justice
Mashington, D. C. t

March 23, 1937.

- = oime - 1145 P.N.

MFE/{ORANDUM FOR THE DIRECTOR

Re: Doc Moran.

s s s

O During a telephonic conversation which I had with Mr. MacFarland at
) the Cleveland Office, he said that the men at Toledo had completed
the exhumation of the body there thought to be that of Doc Noran.
The left hand of the body is still in fairly good shape, and it is
being sent to the Bureau for the purpose of determining if any prints
can be taken therefrom which could be classified or compared.

Mr. MacFarland said that a thorough examination of the breast
of the body failed to reveal any operation or break or shrapmel,

which would tend to indicate, though mot conclusively, that the
body in question is not that of Doc Moran.

Respbetfully,
E. A. TAMM.

N

S

- B Tor o
»

W ]-576~ /3833
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JOHN EDGAR HOOVER {

DIRECTOR
B Federal Burean of Fnuestigation K(/
United States Department of Justice ‘ * \
LC:zald . Mashington, D. €. March 27, 1937.

\ oL FLIORANDUM FOR MR, TAJMQ
RE: DR. MORAN.

In compliance with your request there is outlined herein the
information which furnishes the background of the discovery of the body
near Toledo, Ohio, in September, 1934, which is to be exhumed todey or
tomorrow, and the facts indicating that it may be the body of Dr.”Voran.

R 8 .

In connection with an investigation at Toledo, regarding the
slot muchine situation there, Dr. Frank G. Kreft, County Coroner, was
interviewed on June 26, 193G, by Special Agents E. J. Dowd and J. V.
Murphy. During the conversation, various pictures of the Barker-Ksrpis
mob vwere exhibited to Dr. Kreft for identification. Upon viewing the
photograph of Dr. Noran, Dr. Kreft statzd thzt Moran's photogriph re-
celled to his memory that on Tuesday, June 23, 1936, while he and his
vife were having dinner with George Timiney at the Algeo Hotel, Timiney
brought up the subject of Moran's disappearance and asked Dr. Kreft
if he recalled the incident of the unlmovn man having been found dead vith
a rope around his neck and his hands tied behind his back on Sentember 2,
193/ on the Talmadge Rozd, near Monroe Street. Dr. Kreft replied that
he recelled same, whereupon Timiney indicated that this unkmovn man
might be Dr. Moran and asked Dr. Kreft what he should do to get this
body removed for examinetion of the dentel work to identify the body as

thet of Dr. Moran.

Agenis Dovid snd Murphy on June 27, 1936, examined the records
of the then County Coroner Dr, Williem M. Shapiro of Toledo. Cacse 722429
made by Dr. Kreft on September 3, 1924, indic:cted jhet on that date a body
of an unknovn white man was found at Telmadge Road about one-hclf mile
north of Monroe Street, [ucas County,.Ohio. The body was badly deccnpdsed
end it was impossible to hold an autopsy. However, it was believed thet
desth was ceused by suffocation at a time when a piece of rope vas tied
«round the dececsed's neck. The only description of this unknovn men set
forth in the case revor:t was that he was about forty-three years of age,
brovn hair, end was five feet eight inches in height.

e ——
h — e e
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HMerch 72, 1937,

N
I

liemorznaum for MNr., Tamm. -

Further interviews by the Specizl Azentc indicated that the
bedy vee found in an icoleted location on Lebor Dey of 1924 by =
. man vho was picking bittersveet. Indications viere thut it had been
- = exposed to the sun for approximately five to seven weeks. The under-
teker vho hancdled the body stated thet although it was badly decomrosed,
- he knew that this unknovn men ves a white men becauce of his streaight
heir and that the hair appeared to be of a sendy color or light brown.
The underteker also stated that the body did not have eny golc teeth
&t the time it was found. He described it as being about five feet
nine or ten inches height, medium build, 2nd ebout 190 pounds in weight.

As you will recall various members of the Barker-Karpis mob
huve indicated that Dr. Moren was teken out one night during the summer
of 193/, from the Casino Club operated by the Angus Brothers, by members
of the geng, under circumstances vhich indicated that they might have
teken him for 2 ride. The information indicated at that time thet possibly
his body was left in Leke Erie. Hovever, there was no definite informe-
tion to this effect. In my conversction with Agent Vymn, he stoted that
none of the mob ever indicated thet the body above mentioned, found on
Lzbor Day of 193/, was that of Dr., Moran. Hovever, vhen JoecjRosoe was
recently errested in Mi=zmi, Florida, he made the statemert giat st the
time the nevspepers were giving nubliclty to the finding of this body,
Hzrry Campbell pointed to one of the articles and steted, "That is the
C.B.'", indicating thct thece articles refer.ed to the body of Dr. lforan.

Poscoe's stztement is in Section 135, Serial 13638 of the
Brekid file which is not on file a2t precent end I hzve not been able to
verify this information.

Respectfully,

L. Mo Chip

Va




Form No. 1

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

THIS CASE ORIGINATED AT Cincimneti, Ohio FILE NO. 7=43
REPORT MADK AT DATE WHEN MAD! PE‘RIODPOR REPORT MADK BY V
~ WHICH MADE

_ Cincinnati, Ohio 3=24-37 J=12-37 J. A. Cimrerman - acr

T o CHARACTER OF CASK

_ GEORGE TLINEY, with aliases; DR. JOSEFd P, KIOIATING; OBSTRUCTION CF JUS®
MORAI, with sliesses; FUGITIVE, 10 #1232, et al;| TICE; ZARBORIIG OF FUGITIVES;
ED./L,RD GEBRGEaBREE.'ER - VICTIM., . NATIGHAL FIREARISS ACT

-

/’i

Ohio reflect that Herry/Stone, OSP #48876,
died in the prison hospital on 4-8-30. No
recordjzi Jersey Blackie" or Larry/ ﬁm:tz.~

5svuops|s OF FACTS: Records at Ohio State Pepitentiery, Columbus,

Benson foroves unknown to George!fLeestiner, ( L
alias "Jiggs? Loestiner, OSP #49043, who
has been incarcerated therein since 1920, -

P’ ‘

"REFERENCE: Report of Special Agent F. G. Tillman,

Pittsburgh, dated 2-9-37; and report e
of Speciel Agent F. G. Tillman, Pitts-
burgh, Pe., dated 3-5-37.

D=ETAILS: .- At Columbus, Ohio - - ---- - -

Mr. D. J. Bonzo, Chief Pero}e and Record Clerk, Ohio
State Penitentiary, produced the file jacket on Harry Stone, alias
Herry/ »ulle, alias Akron Fatty, O3F #48876. An exemination of this
file jacket reflected thet Stone was received at the institution on
10-28-20 to serve a term of 1 to 15 years on & charzge of bank robbery
for having perticipated in the robbery of the Bedford Branch of the
Cleveland Trust Co. which was held up on 10-22-20 gand a loot of

\approximstely 350,000 obtained. The file further reflected that

Stone died in the Ohio State Penitentiary Hospitel on 4-8-30. His
relatives are listed as George, Louis gnd Cherles Wulle, brothers
end Mayme Johnson, sister, all of Akron, Ohio. Hjs accamplices are
listed as George Logftiner, OSP #49043, Albert v¥,fJoyce, Orville
Taylor alias Geerge entley, OSP #52402, the latt of whom has

7 7

/
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been transferred to the London Frison Farm, Iondon, Chio. The file
further reflects that Joyce wes killed jmmediately after the holdup
by police officers and that both Stone and Taylor were wounded in the
gun fight that followed which resulted in their apprehension.

cart T

T ‘The file jacket on George Loestiner, ellas "Jiggs" -
Loestiner, OSP #49043 reflects he was admitted to the Ohio State
.~ _  Penitentiery on 12-17-20 to serve a life sentence on & chzrge of

robbery end murder. He is still confined there. . His mother, Mrs. -

Julie Loestiner, is residing at 1148 E. 66th St., Cleveland, Ohioj "’
his sister, ¥rs. Rose Whearty, is residing at 3737 W. 176th St.,
Clevelend, Ohio; his brother Henry Loestiner is at 1182 E, 71lst

St., Cleveland, Ohio, . . - ' y R

PO

- An examination was also made of the records in the
record room and et the Bureau of Tdentification of the penitentiary
but neither of these places had a record of"Jersey Blackie®™ or of
the other parties mentioned in reports of reference. There were
several parties listed under the name of Iarry Kurtz and Harry '

. Kurtg but none of these individuals was received at that institution
i on a charge of bank robbery and apparently are not identical 7

»”

" with the Larry Kurtz referrad to in report of reference. S

which alphabetically lists the names of convicts received from
different counties but same feiled to list a party by the name of
Xurtz es having been received from Middletomn or }iddleton, Ohio,
Columbisna and #ebster oounties respectively. -~ - - - - oo

v , George Loestiner alias "Jiggs™ Loestiner, oSP #
N , 49043, was also interviewed by agent in reference to the individ-
8 : us1ls mentioneaiin report of reference and he stated that he is pos-
' ijtive thet he Adid not know any of them nor was he able to recall
their names, stating that he has been in the penitentiery for the
past 17 years and has lost contact with or trace of all his former
acquaintances. He stated thet Benson Groves, Larry Kurtz and o
rJorsey Blackie® are unknown to him. He stated fhat Harry Stone,
who died in the penitentiary in 1930, never went under any of those
alieses nor did Orville Taylor or Albert W. Joyce, He stated that
the participants of this holdup were Albert Joyce, George Stone,
Oorville Taylor, and himself, as already set out above, and that
. they did not have any other members in their gang. ' T
P 7 . Y \ Ik \ J : X
’ “_ Inasmuch as Orville Taylor hes been trensferred to
the London Prison Farm on 5-14-35, ho attempt wes made to contact
him as he has been {ncarcerated since 1920 and there is no indica-
tion thet he may have any knowledge es to the whereabouts or assoc-
iates cf Benson Groves or that he ever knew him, or Lerry Kurtz or
nJersey Blackie®, His file jacket was also transferred to thoe
London Irdéson ferm and therefore wes not evailsble for examiration
in Columbus, Ohio.

PENDING

An examination was alsa made of the "receiving book™



ARTIIUR G. LAMBERT
Attorney at law

218-19 Munsey Building
Washington, D.C.

March 15, 1937

Mr. Joseph B. Keenan, ’ .
The Assistant to the Attorney General,"
Department of Justice,

Washington, D. C.

Re: Harry L. Sherman

Dear Mr. Keenanﬁ

I wish to acknowledge receipt of your letter of
February 25, 1937, in which you advise that the records
of the Federal Bureau of Investigation do not indicate that
informetion furnished by Harry L, Sherman resulted in the
apprehension of Alvin Kerpis. » '

In my letter of February 4, 1937, in regard to the
cleim of Mr. Sherman with reference to the information fur-
nished to the Bureau of Investigation, I asked for the
opportunity of conferring on this matter. I essume that
1f the records of the Bureau had indicated thet Mr. Sherman
was entitled to the reward, it would not have been necessary
for him to take up the matter of the claim in this way, I
assume further that the records of the Bureau are accurate
i{n most instences. However, it appears to me that possibly
in this instence there may have been same error involved,
For that reason I should appreciete the courtesy of personally
conferring with such representative of the Department of
Justice whom you might designate, I should like to be in a
position to advise Mr, Sherman in regard to his claim in
such a way as to avoid the possibility of any administrative
error. . . : o

Va

Thanking you for your further cooperation in this metter,

- I em
Very truly yours,
ARTHUR G. LAMBERT < >
‘ . u/"{; N 3" | g
AGL/ARM oL
DOPIES DESTROYED P

g5 JAN 4 W61



; JOSEPH B. KEENAN 4 /
THE ASSISTANT TO THE ATTORNKY GENERAL
v M )

; | Depactment of Justice R . f
TWashington o
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Narch 24, 1937
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YEKORA DU, FCR !R. J. EDGAR HOCVER

DIRECTOR CF THEE FEDE-AL B/REAU OF INVESIIGATION

Transmitted nerewith you will please find
letter from one Artibur G.fLambert, Esguire, of
Tashinzton, D. C., whicih’is self-explanatory.

It would be appreciated if you will ore-
pare a letter of revly with reference to this
matter for my signature.

O Kesssta=

Josepna B. EKeenan,
The Assistent to the Attorney General.

va

7- 39




] ) LMC : 1K spril 9, 1937,
_ RECORDEDY  7-576-13836

MIMORANOUMS FOR MR, JOSIPH B, KEAN
i ASSTSTANT TO ThL ATTORMNZY GINTRAL

Re: GEORGS TIMINEY; DR, JOSEPH P, MORAN,
with aliases, FUGITIVE - I, O, 1233;
ot al} EDWARD GEORGE HRELXR -Victim,
KIDNAPING; HARBCRING OF FUGITIVES}
OB3TRUCTION OF JUSTICR; RATIGHAL
YIREARMS ACT.

Reference is made t0 your memorandum
dated iarch B4, 1937, transuitting a letter dated
MYarch 15, 1937, eddressed to you from lr, Arthur
G. Lambert, 218-19 Nunsey oSuilding, #ashinston, D,.C.,
concerning a requast for an interview regardins the
claii: for a rewerd by his client, !larry L., Sherman,
in connection with the apprehension of Alvin Karpis,

In accordance with your request, there
is sttached hereto a suggested reply,

A, Very truly yours,

ﬁ““ cr ttlg st”'
S aiLED .
ath
. John Edgar Hoover,
{ APR1O 1931 Director.
[T o ‘“ e

geaa By o o owerTTRATION. -
. ng;ﬁwﬁmaipfbﬁﬁ - N oy, -
. Inelosurs 1019187 ‘ . v JRT
i (’ ) S T :
’ us




Apwdl 10, 1437
7-576-13836
IMC: MK

vr., Arthur C, Lambert,
Attorney et lLaw,
218=1y Xunsey Building,
tashington, D. €,

Ly dear kr, Laxherst:

I em in receipt of your couzunieation
dszted Xarch 15, 1937, in which you rejuest an
{nta-view with = rapreseatative of the lepartrent
eouncarninz the olaiz of ir, Harry L, Sheruan for a
reward iz connection with the ap,rehesnsion of Alvin
Karpis.

, By ruaference fro: the i-irector of the
‘ederal usuroau of Iuvestigetion, I Luve besa advised
that en ey roprizte faterview msy bc hkad concerning
this mntter et your conveajenoe, snd I might therefore
sug;est that you rey fesire to ake arrangoerents for
an interviow with appropriate officials of the Bursau
iz the near future,

Ver; truly yours,

w.r

Jogeph B, xeenan,
The Assistant to the attorney General.



' .. Mr.Keenan refers t is Bu for reply for his

: Signature, lett. fro Arthur G, bert, Wash.,
cLt " attorney, in which Kr. Lamtert requests con-
£ fereace be arranged for him with a mpresenta-
. tive of this Dept. concerning the claim of

_ Burry L. Sherman that info. furnisheq by him
! resulted in apprchension of Karpis,




14483 Stendard Bullding,
Cleveland, Ohio

wnreh £4, 1937

W

Special Ageut in Caarge,
I'ittsturgh, reansylvenia é)

"’. RB- B:{mn
Deaxr Sirs ' .

On Xaerch 9, 1907, Special Asent lee F. kislone while
at Salem, Uhio, was sdvised by HNerr Gaunt, a police officer
in that city, tuat two of tic vasrunts who were [ut up for
ths night in taoe city jail had inforied him (ununt} that
recently while at a flop house in Pittsburgh, Ieh.S)lVanil,
tasy oovserved a mun who resecbled Lensonuurovea. wao is
being souzbt by tue Dureau for interrs.stion in conneetion
with the elLove gaptionel matter.

The mey,wno furrisszed this infor:ation suave thelr
ineies as JOUN"HCAIGN, age 65, iSristol, Tennesses, ead (IARRY
‘}éaxIIL, aze 53, Scractoa, Fennsylvania. -

It i3 s :estzd that loveetd wiisn ve made mu lolrine
aOUS63 fre dented oy va rants, wiva a view to wsceviaita:
L.6THer OLaS0A Jsoves Feceutly atayed in sitisourzn ana tamt
tae fdentity of the individusl who eacawvered tas Jescrintion
of Jroves be estebilisied if possidle.

Very truly yours,

Timadn el

J.P. iacFARLAID,

Special azent in Chrarge
I/l ) )
ec - Burean

Tacama CORDED é -2z
Cincinnati REOCO CS /22 / .

lasnville - & . FEnEh: .Lw.uuwm ESIG¢

D
Thiladelphia INDEXE
‘ nAR 26 1837 A 0
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JOHN EDGAR HOOVER v
DIRECTOR

PEF:CLW Federal Bureau of Inuestigation
United States Department of Justice .
Washington, D. C. < ’,/’,'i' | /
March 24, 1937. Y

- Time - 2:55 P.M.

— ’ \ (/
MEMORANDUM FOR THE DIRECTOR f

Re: Harboring Cases at
Hot Springs, Arkensas.

SAC Fletcher telephoned me from the Little Rock Office with reference
/ to his telephone conversation with Mr. Tamm lest evening reletive to

the placing of the letest telephone tep at Hot Springs, Arkansas. You

will recall that Agent Parry of the Oklahoma City 0ffice undertook

to place this tap, but found that it was too complica‘ed for him,

end that Mr. Tamm suthorized Fletcher to cell the Chicago Office,

and, if the physical condition of Agent Jones! wife would permit,

request that Jones come down there at once and place this tap.

0,

Mr. Fletcher reported to me that upon calling the Chicago Office, he
- found that Mrs. Jones' condition will not permit Mr. Jones' leaving
for the next two or three days, end consequently, he couldntt start
st once. However, Mr. Fletcher said that it would do just es well
for Jones to come down there at the expiration of those two or three
days end place this tap, snd he requested authority to write the
Chicago Office a letter and state that upon discussing this matter
with the Bureau, the Bureeu had suthorized his requesting Mr. Jones
to proceed to Hot Springs at the expiration of two or three days and

instell this tap. I authorized Mr. Fletcher to do this.

In view of the factthat it will be some time before the tep is
actuallyinstslled, Mr. Fletcher said that he could release Agent
Parry so that he can return to Oklehome City, end Agent O'Erien
so that he cen return to St. Louis, with the resérvation that
Agent O'Brien return to work on the tap if and when his services
are needed. I approved this procedure.

Respectfully,

o - SAS
NPT ‘/?‘/ (/./
fé%,ﬁqfiﬁmf, =9 < gg%*LézttT—

RTH. ' I
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- : Los Angeles, Calif, }
' Larch 22, 1937 ]

-FBI CALLING FBI DEPT OF JUSTICE, ST. PAUL,LIENESOTA; O711: -
~ FBI LOS AKGELES 3/22/37 5115 PX EL
SAC §T. PAUL <§;’
PHORE. oBhEKID. INFORMATION RECEIVED BELLE BORN RESILING AT LOS AKGEL:S
HAVING BEEN THIS VICINITY SINCE DECEMBER FIKST LAST. SHE E/S BEEN EECLIVING
MAIL LT SANTA LI'A, CALIFOEKIA, THROUGH A V.OAR PRIEND KioWN ORLY AINLITY,
WHO IS RE:ORTED TO HAVE A SON COMMZKCIEG PRACTICE OF TENTISTEY IN BOSTOM, -

MASS., ALSO A SISTZR BAMED MEST<BEACH IN CHICAGO, ILIIN IS, XEICH Tou: Io

£ 2UAINTIHCE GF EZLLE BOKK AND “i§ ENG/K TO KATL LZEKER. BOKN EAS

(TT7UrTED FoKEUALE boTTY RiTUaM TO THE -ASYT WHERE SHE COULD BE GUARANTEED _
B FLENTY OF MONEY. BORN RECEIVES MAIL REGULARLY FiOK ST. PAUL,”HJNHhSOng,
LYTTURS RE/UTEDLY CONTAINING LALGE AMOULTS CURKENCY. P:oT SEVERLL V.:EKS
HAS BEEK RECEIVING AIR MAIL LRTTIRS WITh EKCLOSURES T0 PORNAKD TO OFHIR
FOIRTS. EER KAIL HAS INCLUDED CORRESPOKDENCE FKOM COUNBVIOTO, FROM
EITHLR BARNEY, MIFKESOTA, OR HURLEY, WISCUNSIK, ALSO LETTERS SIGNED BLAKCEE
AND OTHERS SIGNED,CAVANAUGH., BORN HAS anoaﬁiv BETTY SHE COULL BE REACKED
ANY TIKE EY ADLRESSING MAIL TO POUR ONE NAUGHY KINE COLUMEUS, $T. PAUL,
E.EKESOTA. BORK PLANS K:TURN EAST VikY NiAR FUTURE, GOING BY WAY OF EL

F£S0. IF FURTHER IKVESTIGATION DESIRED OF BELLE BORE OR“ANY KTYT"N Y0 b¥ av
e Af/ R /
e g,,

e T l —~

TAEKLK B LY TL-.SE £°WISE o . B A ..u,,ﬂ...',
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CTTICE (T TEE ASSISTANT TC THE ATTCRYEY GENER.LL

larsk 11, 1927,

To Mr. Eoover,
Director, Bureau of Investigation.

The Attoraey Genersl hes been requested by the
~ House Committee on Claims to submit his views as to
the merits of the annexed bill (H. R. 5229).
Please exemine the seme end submit to this
office st your early convenience a memorandum
containing your views, es well as a summary of the

pertinent facts,

Respectfully,

Joseph B. Keenan

.

The Assistant to the Attorney General.

(S) Alexander Holtzoff

ot
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776 =1 = 4O Morch 22, 1937.

4

MERO7,NDUM FOR MR. ALEXARDER NIOLTZOFF,
SPECIAL AUSISTANT T2 THE ATTIRNEY GEREFAL.

In complisnce with your mcmorandua of March 11, 1937,
I sa outlining herewith the facte surrounding the raid on the house
of Carzon Bradford, located at Laro Feir, Mariom County, Florida,
wilch resulted in the extermination of Kute and Fred Bariker, and
during which certain damage resulted to the Bredford home, on wialch
(ap a claim i3 now being sresented to tie Government,

On the eurly morning of Junuery 15, 1735, a group of
Bureeu Agents under the direction of Inspector E. J. Comnelley sur-
rounded the Bradford home with the view of capturing its occupunts, ~
who were known to be Fred and Kste Burker, The investigation b
fdentifying them as being the occupents of the Bradford house had
previously been conducted. 4is soon &9 {t becenme light enough to
ciearly see tha house and to ctscrve tnyone leuving it, Incnecior
Connelley calied to the occupants of the hcusc, wivisirg them that
the housge wue surrounced by Federal eflicers, who vere Specinl Agents
of the Federsl Buresu of Invectigation, U. S. Departzent of Justice, ™~
and instructed them to leave the house one &t & tize under certsin
specified conditions, or it would be neceasuary to ges the house to
drive them out.

=71

s )

For a period of approximately fifteen minutes no ansver
was received, although {t wus noted that soaeécne was zoving about
within the houss. Aftcr about twenty minutes & tear gas shell was
shot at the house, &nd at this time Kate Barksr wes heard to scrcam.
Thereafter, at varicus intervals the occupunts were given nctice to
vacate by Inspector Connelley and the other Agente without result.
Shortly thereafter Imspector Conu&lley again cslled to the Barkers,
sddressing theam by name and instructing thea to vacate the house, and

K:ote Barker in a rether distinct woice called out, "All right, go
ahead”., When this remark was mude it was interpreted us meaning

thet they were planning to come out and _papector Gonnelley, to more
properly supervise the exit, pertially exposed himself and iazediately
became the target of machine gua firp emshating from the front up-
stairs window of the house. Tais fire wae f2rediately answored by

, fire from tne Agcnts, eas it was necegzsary to protect Inspector

e Connelley'e position until he could gnin cover.

AT A




Memorandum for Mr. Holtzoff -2 - March =22, 1337,

, : Thereafter t:e occupunts of the house maintained a
steady fire from the vurious windowa for approximately two hours,
shich fire was snswered by the Agents surrounding the house,
After the firing from the house ceused investigation wes mice
shich developed that the occupunts Kate and Fred Barker had been
killed as a result of the firing.

: Inspection of the house was imcediately made with a

vicw of determining the amount of demsge done to it. The house

was a two story frame building, having hardwooc floors downstuirs

end pine floors upstairs. The walls and cellings were of a pluster

of Paris composition and whut is known as "shest rock", Mkr. Bradford
later informed an Agent of t.e Buresu that he constructed t:is home
four years prior thereto at a cost of £7,000. In tue opinion of

the Agents who ins;ected the houce, this price wes probably exaggeratec,
unless the estimate included the cost of the land up.n shich it is
located,

The following i a det&ileé‘description of the dumuge done
to such portion of ine houzsi

Front porchi 21 bullet holes in clapbocrd waich cuu probubly be
repaired by £11ling with putty and repuinting.

5 wire screens, approximate size 8 x 8, shot out.
1.bu11et hole in roof of porch wilch cun probebly be
repaired by filling with coul-tar or some similar
material, :

1 post, } x 3 inches, was demdged by gun fire,

Living rooms !1hdo- glasas for 3 windows and 1 extra pane for one
window were shot out, ’

2 window framcs domaged by gun fire.
2 window screens nsedsd, .
4 window shades needed - cheap variety.

L pairs curtsins needed - cheap veriety.



1

Memorend:a for Mr, Holtsof{ -3 - Murch 22, 1337.

Woodwork of the trbnt door and the glass
- _ v .. therein damaged and shot out,

1 che;ap gliu 1lighting fixture on wall wus
danaged. - S

58 bullet holes in the valls

1 bullet penetrated what aﬁpearod to bo'#_
family picture, breaking the glase.

Dining rooms 23 bullet holes in walls
1 bullet hole in ceiling
6 bullet holes in windows

window glass for 3 windows necessary
window frume will hwve to be repaired
3 window shudes needed, -

K{tchent 4 bullet holes through door '

1 door lock broken

2 gas shell projectiles made large holes through
walls and one made largs hole through pantry door

2 window screens needed
gl#u for 3 windowa needed

5 bullet holes through a cheap kitchen cabinet -
1ittle danage : :

3 bullet holes through door facing.

Back porchs Window glass for door needed
2 screens needed

2 window pancs needed



Kemorandua for Mr. Holtzoff -4 - March 22, 1937.

S o YPSTALES' BEDROOMS
- Room 86. 1 (where bodies were found)s

‘ | " Screens und window giaéa needed for 4 windows
4 curtaina needed
window fraamee for 3 windows needed
147 bullet holes in walls snd ceiling
2 doors ngeded
1 bullet hc;lo through a cheap dresser
2 bullet holes through an irsn bed
1 nin;or, sise 36" x 2.7 in & cheap frame brokea

1 srt sguare danaged by blood, which cun srobably
be cleensd.

Rooa No. 2 (;Bere Mrs. Barker was sleeping)s
40 bullet holes in wells and celling
2 bullet hoies in door |
4 dullet holes in oioset doors
windox glass for 4 windows neeg;d
screens for 4 wimiou; needed
shadea for 4 windows noeded
1 bullet hole through buck of wooden bed

1 mirror, oise 50 x 18" in a dreaser broken

4 bullet holes in cheap drescer.

Room Bo. 3 (where Herry Campbell is belleved to have stuyed)



Memorandum for Mr, Holtsoff - 5 - March 22, 1937.

51 bullet ho1e§ in wslls and ceiling
screens for 3 :indowsvncededr A
2 shades needed | “
window glass for 3 windows needed
é window frazes damaged
3 bullet holes in door
' 5 bullet holea in & c;.hoap bu.riauh
Room No. 41 21 bullet holes in walls and celling
6 window shades needed
6 wire scrosns ncoded
sindow glass for 6 windows necded
1 tear gas projectile hole in wall
1 bullet hole in door
2 frtndoi frames neod repairing
Hallway upatakju

r 24

52 bullet holes in walls and ceiling

~a

Bathroom upstairs:
12 bullet holes in walls and ceiling

;iau in 1 window shattered
R 1 window screen needed
1 window shade needed
1 bullet hole in door



He~orsndum for Mr. Holtsoff -6 - Merch 22, 1937.

Coedar 1lined closet upstairs: o

6 bullet holes 1n.wa113
2 bullet holes in door ..
Outside of Houses |

67 bullet holes (outside of east and south
walls of house)

4 largec holec made by gas projcctiles (outside
walls of house)

- 27 bullet holes (west side, rear of house)
16 bullet holes (north side of house)

An estimate of the amount of d:aasge done to the housc is
not aveilable to the Bureau, However, tle Agont mcking the above
outlined inspection stated thot it & pesred to be necessury toc replice
811 of the walls and cellings, as w2ll as procticelly sll of tue
sindows, screeas, shades and curteins.

Inveatigation disclosed that the hsuse was rented to the
Barkers, who used the name of Mr. and Mrs. Blackburn, by Joseph
4dsns of Miami, Florida, against whoa harboring charges dn the inctint’
metter are presently pending. 4Adans has sssumed the full responsibility
of renting the house to the Burkers, and made a stateacnt to the effect
that so far as he kmew Nr. and Mrs. Bradford nover met any of the
Barker gung. The Bradfords also have persietently denied knowing the
barkers, or any menber of their gung, or having sanything to do sith
the renting of the house to them, and the Bureau is not in possession
of any information indicsting a guilty knowledge on the part of the
Bradfords in this metier. It was further developed thut Carson
Bradford hed been associated with Joseph Adams in the operation of a
dog track at Miami, known as the Biscayne Kennel Club, and that they
had also been purtners in the real estute business at Misaai.

With reference to your inquiry es to mxy views coucerning
the merits of Mr. Bradford's claim, please be advised that I have no
recomzendation to make in this aatter,

Very truly yours,

John Eager Hoover,
Director,



JOHN EDGAR HOOVER
DIRECTOR -

EAT:CDV
Federal Bureau of Inuestigation

United States Bepartment of Justice

MWashington, B. €. ;o /

March 25, 1936.

3 Time - 6:40 P.M. ////

MEORANDUM_FOR THE DIRECTOR 1 v
Re: Bremer Case.
o Mr. Holtzoff telephoned me for an unofficiasl discussion of the Bureau's

memorandum to the Departuent relative to the damage done to the\Bradford
home at Lake Welr as a result of the rald conducted dovmn there in the
above entitled matter.

He said it had occurred to him that if the Bradfords knew the identity
of the individuals who were occupying this house, he believed that they
should contest this bill vigorously. I told Nr. Holtzoff that as a
result of our investigetion, we had bsen unable to estzblish the
culpability of the Bradfords in this metter, and it appears that they
are just innocent bystanders who rented their house to persons who they
did not know, but who had been recomnended by Joe\Adams and others.

The Bradfords did not know, of course, that Joe Adems and those others
knew the identity of the Barkers.

This being so, Mr. Holtzoff said that he could see no reason why they
should contest the bill, but that the amount of damege to be paid would
be left entirely to the committee.

Respectfully, "

E. A. TAMM.

&
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Form No. 1

THIS CASE ORIGINATED AT CINCINNATI, OHIO FiLENO. 7-2D
REPORT MADE AT I DATE WHEN MADE | PERIOD FOR REPORT MADE BY S
WHICH MADE
- DETROIT, MICHEIGAN ‘ 3/25/37 3/18/37 RICGHARD E. SMITH byl
M croRrGE H1) with aliases; - CHARACTER OF cARE
— DR. JOSEPH P.“EDRAN with aliases - FUGITIVE, KIDNAPING; OBSTRUCTION OF
- I. 0, 71232, et al; _ JUSTICE; HARBORING OF FUGITIVES;
EDVARD GEORGE-BREMER = VICTIL. NATIONAL FIREARMS ACT.
N ) -
SYNOPSIS OF FACTS: VMrs. Minnie Anderson, mother of William -
‘ ' Fisher, who was killed in a Pennsylvania
k\ truck smash-up in September, 1934, resides
N at Benton Harbor, Michigen. Investigation
\ indicates that Mrs. Anderson did not
operate & hide-out on the outskirts of
Benton Harbor, and that she has lived in
Benton Harbor with her husband, a laboring
men, for a period of meny years.
i
. -.P-l
. »,'/
RETERENCE: Report of Speciel Ltgent C. E. Greaney
Pittsburgh, Pennsylvania, dated 7/18/36.
DETAILS: At BENTON HARBOR, MICHIGAN:
L
MRS. EDNA ‘I'LETCHER, Secretary, Dean Mortuary,
347 Pipestone Street, examined her x:ecords per-
taining to the buriel of Williem Fisher who was killed in
a truck amash-up in Pennsylvania on September 16, 1934.
-7 The records disclose that the body_of William Henry Fisher
1 was received at Benton Harbor, Michigen, on September 18,
Al;:;t:xf: ;E Aaﬁ‘ Q S”JM Asr:cml';‘Arenn‘ DO NOT WRITE IN THESE SPACES
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- 1934, the body being shipped in from Johnstown, Pennsylvania.
The file discloses that Cherlésfisher was the father and
Minnie Fisher the mother of the deceased, William Henry#@%sher;
4that burial was had et Crystal Springs Cemetery. The records
feiled to disclose the address of eny of the relatives of
William Fisher.

Mrs, Fletcher contacted an official of the
Crystal Springs Cemetery, where Fisher was buried, by tele-
phone, at which time she learned that the lot on which
Fisher was buried was purchased by MRS. EDNA NMAY “TERRY of
Chicago, Illinois; also that Mrs, Terry died since the
death of William Fisher,

Mrs. Fletcher then located the burial record
of lirs. Edna lay Terry, which disclosed that the brother-in-
law ef Mrs. Terry was MR, GLENI»ANDERSON, residing at 369
Lincoln Street. It was therefore obvious that Mr., Anderson
wes also the brother-in-law of Williem Fisher,

The Benton Harbor City Directory disclosed
thet Glenn Anderson is an employee of the City Engineering
Derertment,

Chief of Police CHARIES KOCHER of the Benton
Harbor Police Department stated that Glemn Anderson hes
been employed with the City for several years and is an
upright end honorable citizen; that he believed Mr, snderson
would furnish any informstion requested ©f him by Agent,

MR. GLENN f£NDERSON, 369 Lincoln Street, ~-#
advised that he was the brother-in-lew of Williem Fisher,
deceased; that Williem had been killed in an accident due
to a truck smash-up near Johnstown, Pennsylvania, during
September, 1934; that William eight or nine years ago
resided in Benton Harbor, staying with Anderson and his
wife,

‘ ¥r. Anderson stated that the father of
William Fisher is dead and that his mother, Minnie, is
presently the wife of ELMER’ANDERSON, his brother, who
resides at 134 Territoriel Roed, on the third floor,

He stated that Fisher's mother has been married to his
brother Elmer for about fifteen years, her husband, Charles




Fisher, heving died approximately eighteen years ago; that
during the latter part of Willianm Fisher's residence in
Benton Harbor he hed lived at hig home, but during the past
Seven or eight years prior to his death he hag been away
from Benton Harbor, Michigan, éxcept for a few short visits
to see his relatives, Mr, Anderson also stated that he does
not believe William Fisher was in Benton Harbor on more than
one occasion during the two Years breceding his death; that

the southern outskirts of the City, but have always been
residing near the heert of the City. He also stated that
he feels Teéasonably certaip that Willjenm Fisher never
brought any of his friends to Benton Harbor and that in
the event he hag brought friends to Benton Harbor he would
have brought then to his house rather than teking them to
his mother's Place.

Mr. Anderson stated thet he understood
thet William Tisher had been in some kind of trouble in
Pennsylvania five OT six years ago but that he does not
know the details of same; that he recalls that he was
arrested on some king of & charge ang believed he served
80me time for same,

¥r. Glenn Anderson appeared to be very
cooperative with figent in énswering questions ang from
the interview with bhim it does not appear that Willian;
Fisher's mother ever operated any kind of a place on "the
outskirts of Benton BHerbor, Michigan, '

GLEMAN informed that Bi1ly4isher's motner
operated a place near the outskirts of Ann Arbor, It
should be noted that Ann Arbor ig approximately one

- hundred and 8ixty miles from Benton Harbor. It is also

noted that Negleman stated Fisher was killed by the State
Police at Johnstowm, Pennsylvania, during the latter part
of 1934 or the early part of 1935; also that Fisher's
body wes shipped from Johnstown, Tennsylvenia, angd it
eppeared quite Possible, therefore, that from the infor-
retion concerning the shipment of the body of kr, #illiem

-3




Fisher to Benton Harbor, Michigan, that this Williem Fisher
is 1dentical with the individual referred to by Archie G,
Negleman. : '

Chief of Police CHARLES KOCHER and Officer
WILLIAK KALIN advised that they knew of Elrer fAnderson, who
is a laboring man employed in the steel mill at Benton
Harbor, Michigen; that Elmer Anderson has been employed at
this steel mill for a period of fifteen or twenty years,
The officers stated they are not acquainted with the wife
of Elmer Anderson but felt certain that she never operated
any kind of a place near the outskirts of Benton Harbor, for
they certainly would have knowledge of same.,

Agent was advised that Elmer Anderson had
formerly lived on Edwards Street, which is not near the
City 1imits, and hed also lived on Whitcomb Street, which
is not located near the City 1limits,

Agent made efforts to locate krs, Elrer
Anderson et her residence, 134 Territorial Road, However,
Agent called at the house on two occasions and no one
responded.

Due to the necessity for Agent to leave
Benton Harbor for Detroit, per instructions of Special
Agent in Cherge Jay C. Newman, further effort to contact
Mrs, Anderson was not made. o

It is believed that it will be suitable
to openly interview Mrs. Elmer Anderson concerning her
former residences in Benton Harbor,’ascertaining if she
ever resided near the outskirts of the City; also if she
ever resided at Ann Arbor, Michigan.

In the event it is learned that Vrs. Elmer
Anderson did operate a place near the outskirts of Benton
Herbor, suitable investigation should be conducted to
ascertain the character end reputatior of the place opersted
end to learn if the place was frequented by any of the



members of th:%arker-xarpis.’ Gang.

UNDEVELOPZD LEAD:

The DETROIT FIELD DIVISION at BENTON HARBOR,
MICHIGAN, will interview Mrs, Elmer

Anderson along the lines
set out above,

==~==~ PENDING ece

o




L PgCI¥

Msrch 73, 1937,

Time - 9350 A.M,

MEMORARDUXY YOR THE DIRFCTOR

Re; Herboring Cases at
Toledo 2nd Cleveland.

S5:C idacFarlend of the Clevelsnd Office telephoned ir. Pennington in ay o
office relstive to the sbove entitled cese, in which our principal vwit- r
nesces consist smong other persons of the three Jackson sisters in )
Cleveland, who, &8 you know, are somewhat eccentric. He s id thet yester-
day afternoon, United States Attorney Freed telephoned him frou Toledo

and wanted to know if we could arrange to bring the three Jackson

gistors up there so that he, Freed, and Epeciel Assistant to the Attorney
General Ehanahan could interview them, It ceveloped further in this
telephonic conversstion that what they wanted to interview them for

is in connection with the Garrettsville aall rodbery, which, of course,

we are not working on. Mr. HecFerland pointe out that the United States
Attoraey and the Pepartient heve not es yet arrived ot a conclueion in

s0 far es prosecution on the harboring cases is concerned, end it

app-ars tnet what they w nt to interview these persons for is to _
&8sist in their srriving st & deteruination as to shich cese they will

prosecute.,

Y EES

Mr. MacFarland said that he told Freed the only ACent who hed a contact
with these witnesses was in Toledo at this tiae on a speciel assignaent,
and he did not imow wien he could get him out of there. In any event,
ir, dacFarland is of the opinion that if arrangezents are macde for
Freed &nd Shanahan to interviex these sisters, they s ould come to
Cleveland to do it rather than the witnesses being tzken to Toledo.

He said thzt these sistsrs are somewhet eccentric’in sny event, and

to try to do anything such as this would serve only to antagonize the:n,
and they m’ght later refuse to testify at all or might change their

stories.

In viex of the obvious fact that Freed and Bhanahan want to interview

thesc women in connection with the mail robbery mainly, he docs not believe
that we e.ould mske any arrenge.enis to find those wouzen, transport thea
to Toledo and back just for the purpose of Freed and Shanahan interviexing
them, sapecially _n view of the fact that what they will testify to is
contained in the various reports which haye been submitted.

R
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Mexmo “or Director -2~ 3/23/27

Upon my return to the office, I telerhoned MNr. lacFarland sbout the
above situation, and he s&id that since talking rvith Mr. Pennington

the situationhas nore or less righted itself. Mr. Freed called up
MzcFarland eszain and asked if he was coning over with the women.

Mr. acFsrland told hi: he wig not; that he did not have the facilities
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